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Προβλήματα και δυνατότητες στον ευρωπαϊκό μεσογειακό Νότο
γράφει 
ο Ναπολέων Μαραβέγιας*

*Καθηγητής Πολιτικής Οικονο-
μίας Εθνικού και Καποδιστρια-
κού Πανεπιστημίου Αθηνών, τ. 
υπουργός

Καθώς πλησιάζει η ημερο-
μηνία του Ιουλίου όπου η 
Ευρωπαϊκή Κεντρική Τρά-
πεζα (ΕΚΤ) θα αυξήσει τα 
επιτόκια κατά 0,25%, οι 
ανησυχίες για τα κρατικά 
ομόλογα των χωρών του 
ευρωπαϊκού μεσογειακού 
Νότου εντείνονται. Οι βό-
ρειες χώρες, με πρώτη τη 
Γερμανία, πιέζουν για με-
γαλύτερες αυξήσεις των 
επιτοκίων από την ΕΚΤ, 
προκειμένου να καμφθεί ο 
πληθωρισμός, ενώ η κυρία 
Λαγκάρντ ανησυχεί για την 
ανακοπή της αναπτυξια-
κής δυναμικής των χωρών 
της ευρωζώνης και για την 
εξέλιξη των αποκλίσεων 
(spreads) της απόδοσης 
των ομολόγων των νότιων 
ευρωπαϊκών χωρών (Ιταλί-
ας, Ελλάδας, Πορτογαλίας, 
Ισπανίας).

Η επαναγορά των ομολό-
γων της Ιταλίας και της 
Ελλάδας, με χρήματα των 
ομολόγων των βόρειων 
χωρών που λήγουν, έχει 
περιορίσει την αύξηση των 
αποδόσεών τους (επιτο-

κίων τους) τις τελευταίες 
ημέρες κάτω από το 4%. 
Αυτή η μέθοδος συγκρά-
τησης των αποκλίσεων 
(spreads) μεταξύ των βό-
ρειων και των νότιων μεσο-
γειακών χωρών της ευρω-
ζώνης προφανώς έχει τα 
όριά της. Ηδη προτείνεται 
από τη γερμανική πλευρά 
η στήριξη αυτή να συνδεθεί 
με περιορισμούς στη δημο-
σιονομική τους διαχείριση.

Φαίνεται ότι υπάρχουν 
αντιρρήσεις, αλλά και αμ-
φιβολίες κατά πόσο η ΕΚΤ 
μπορεί και πρέπει να περι-
ορίζει την αύξηση των απο-
δόσεων (επιτοκίων) των 
ομολόγων των μεσογεια-
κών χωρών της ευρωζώ-
νης. Η συγκρατημένη πολι-
τική αύξησης των επιτοκίων 
από την ΕΚΤ έχει στοιχίσει 
στο ευρώ υποτίμηση κατά 
10% περίπου σε σχέση με 
το δολάριο, με αποτέλεσμα 
την αντίστοιχη αύξηση των 
τιμών της ενέργειας στην 
Ε.Ε., εφόσον πληρώνεται 
σε δολάρια. Επιπλέον, ο 
πληθωρισμός εξακολουθεί 
να αυξάνεται στην ευρω-
ζώνη, από 8,1% τον Μάιο 
στο 8,6% τον Ιούνιο κατά 
μέσο όρο (στη χώρα μας 
από 10,5% τον Μάιο στο 
12% τον Ιούνιο). Ετσι, οι 
πιθανότητες να αυξήσει η 
ΕΚΤ και πάλι τα επιτόκια 

τον Σεπτέμβριο, όπως έχει 
ανακοινώσει, είναι σημα-
ντικές. Συνεπώς, οι χώρες 
της ευρωζώνης του μεσο-
γειακού Νότου θα αντιμε-
τωπίσουν σύντομα σοβαρά 
προβλήματα δανεισμού και 
αναχρηματοδότησης του 
χρέους τους.

Ειδικότερα η Ιταλία, η οποία 
χρειάζεται υψηλό δανεισμό 
από τις αγορές, θα βρεθεί 
αντιμέτωπη με μεγάλες δυ-
σκολίες, παρά τη εμπιστο-
σύνη που εμπνέει ο πρω-
θυπουργός Μάριο Ντράγκι. 
Αντίθετα, η χώρα μας δεν 
φαίνεται να έχει τόσο σο-
βαρό πρόβλημα, καθώς το 
μεγαλύτερο μέρος του χρέ-
ους της είναι ρυθμισμένο 
σε σταθερό επιτόκιο, ενώ οι 
ανάγκες δανεισμού από τις 
αγορές τα επόμενα χρόνια 
είναι πολύ περιορισμένες. 
Βεβαίως, όλες οι μεσογει-
ακές χώρες αντιμετωπίζουν 
ήδη και θα αντιμετωπίσουν 
αναπόφευκτα μεγαλύτερη 
αύξηση του κόστους του 
χρήματος στα δάνεια που 
χορηγούν οι εμπορικές 
τράπεζες. Η αύξηση αυτή 
θα πιέσει τόσο τις επιχει-
ρήσεις όσο και τους κατα-
ναλωτές και θα περιορίσει 
τη διάθεσή τους για επεν-
δύσεις και κατανάλωση, 
με αποτέλεσμα την κάμψη 
της αναπτυξιακής δυναμι-

κής στις χώρες του Νότου 
σε μικρότερο, όμως, βαθμό 
σε σχέση με τις βορειότερες 
χώρες για μια σειρά από 
λόγους.

Οι μεσογειακές χώρες της 
ευρωζώνης διαθέτουν 
σημαντικές αναπτυξιακές 
δυνατότητες σε σύγκριση 
με τις βορειότερες χώρες, 
καθώς τουρισμός και εστί-
αση στις νότιες ευρωπαϊκές 
χώρες αποτελούν πολύ ση-
μαντικές οικονομικές δρα-
στηριότητες, οι οποίες είναι 
λιγότερο ενεργοβόρες σε 
σχέση με τον βιομηχανικό 
Βορρά και ιδίως τη Γερ-
μανία. Ετσι, η «ενεργειακή 
φτώχεια» που θα ενσκήψει 
τον προσεχή χειμώνα θα 
πλήξει πολύ περισσότερο 
τον Βορρά, παρά τον Νότο 
της ευρωζώνης. Οι ανάγκες 
σε ενέργεια στις βόρειες 
ευρωπαϊκές χώρες είναι 
δυσκολότερο να ικανοποι-
ηθούν, γιατί χρειάζονται 
μεγαλύτερες ποσότητες 
και ταυτόχρονα οι χώρες 
αυτές είναι δυσκολότερα 
προσβάσιμες για το υγρο-
ποιημένο φυσικό αέριο 
που έρχεται από άλλες πη-
γές εκτός Ρωσίας, από την 
οποία η Ευρώπη προσπαθεί 
να απεξαρτηθεί, ενώ και η 
ίδια η Ρωσία έχει αρχίσει να 
περιορίζει την παροχή φυ-
σικού αερίου.

Επιπλέον, οι κλιματικές 
συνθήκες στον Νότο της 
Ευρώπης είναι κατάλλη-
λες για ταχύτατη ανάπτυξη 
των ανανεώσιμων πηγών 
ενέργειας (ΑΠΕ), καθώς οι 
χώρες της Μεσογείου δι-
αθέτουν άφθονο ήλιο και 
αέρα. Ηδη, η Ισπανία και 
η Πορτογαλία παράγουν 
πολύ περισσότερη ενέρ-
γεια από ΑΠΕ σε σχέση με 
τις άλλες χώρες της ευρω-
ζώνης. Η δυνατότητα αυτή 
έχει τεράστια σημασία για 
το μέλλον των χωρών αυ-
τών, καθώς το ενεργειακό 
μείγμα θα στηριχτεί πολύ 
περισσότερο στις ΑΠΕ, σε 
σχέση με άλλες περισσό-
τερο παραδοσιακές πηγές 
ενέργειας.

Ακόμη περισσότερο, η αξι-
οποίηση της θαλάσσιας οι-
κονομίας -όχι μόνο η ανα-
ζήτηση υδρογονανθράκων, 
αλλά και η εκμετάλλευση 
άλλων δυνατοτήτων που 
συνδέονται με τη θάλασ-
σα (π.χ. η κυματική ενέρ-
γεια)- μπορεί να αποδώσει 
σημαντικά για τις χώρες 
του ευρωπαϊκού Νότου, 
συμπεριλαμβανομένης της 
ανάπτυξης της παράκτιας 
ναυτιλίας, του ναυτιλιακού 
τουρισμού, των λιμενικών 
δραστηριοτήτων και της 
ναυπηγικής βιομηχανίας.

Τέλος, η προσέλκυση 
επενδύσεων από επιχειρή-
σεις υψηλής τεχνολογίας, 
αλλά και η εγκατάσταση 
στελεχών υψηλού επι-
πέδου, εργαζόμενων και 
από απόσταση, προκειμέ-
νου να επωφεληθούν από 
τις εξαιρετικές κλιματικές 
συνθήκες, μπορεί να έχουν 
σημαντικό αναπτυξιακό 
αποτέλεσμα στις μεσογει-
ακές χώρες της Ευρώπης. 
Τέτοιες εξελίξεις έχουν ήδη 
σημειωθεί και πρέπει να 
ενισχυθούν, καθώς η ψη-
φιακή επανάσταση προχω-
ρά με γρήγορους ρυθμούς, 
επιταχυνόμενους και από 
την πανδημία. Η χώρα μας, 
ως κατεξοχήν μεσογειακή 
χώρα, ήδη προσπαθεί να 
αξιοποιήσει όλες τις προα-
ναφερόμενες δυνατότητες 
προκειμένου να ξεπεράσει 
τα σημερινά προβλήματα 
(1).

1) Για περισσότερα στοιχεία 
σχετικά με τις δυνατότητες 
της Ελλάδας να αξιοποιή-
σει τη θέση της στη Μεσό-
γειο βλ. το συλλογικό έργο 
με Επιμ. των Ναπ. Μαραβέ-
για - Στερ. Μπαμπανάση «Η 
Ελλάδα στη Μεσόγειο» από 
τις εκδόσεις Ιδρυμα Μεσο-
γειακών Μελετών/Παπαζή-
σης, Αθήνα 2022.

Το «θηρίο» που απειλεί την Ευρώπη
γράφει 
ο ΓΙΑΝΝΗΣ ΜΙΧΕΛΑΚΗΣ

Ο χειμώνας που θα έρθει, 
θα είναι πραγματική κό-
λαση! Δεν είναι δημοσιο-
γραφική υπερβολή, ούτε 
φράση-κλισέ για να εντυ-
πωσιάσουμε!

Ο πόλεμος στην Ουκρανία 
έχει βγάλει στην επιφάνεια 
όλα τα εγγενή προβλήματα 
της Ευρωπαϊκής Ενωσης… 
Ολα όσα έκρυβε μέχρι σή-
μερα η Γηραιά Ηπειρος 
κάτω από το χαλί! Ελλειψη 
ενιαίας εξωτερικής πολιτι-
κής, έλλειψη ενιαίας αμυ-
ντικής πολιτικής… Αλλά 
και ακόμα στα θέματα της 
οικονομίας, όπου υπήρχε 
-σε σχέση με τα προηγού-
μενα- μεγάλη πρόοδος 
στην πορεία ενοποίησης, η 
Ευρώπη ήταν κομμένη στα 
δύο: Στον πλούσιο Βορρά 
και στον λιγότερο ανεπτυγ-
μένο Νότο.

Μια «ψαλίδα» που με τον 
χρόνο άνοιγε περισσότερο 
αντί να κλείνει.

Μια Ευρώπη που τον τόνο 
τον έδιναν οι πλούσιες χώ-
ρες του Βορρά με μπρο-
στάρη τη Γερμανία. Αν στα 
παραπάνω προσθέσουμε 
τη γραφειοκρατία των Βρυ-
ξελλών, που έχει χάσει την 
επαφή με την ευρωπαϊκή 
κοινωνία, τότε δεν πρέπει 
να μας κάνει εντύπωση η 
απογοητευτική εικόνα της 
σημερινής Ευρώπης… Μα-

κριά από κάθε όνειρο που 
είχαν οι εμπνευστές και 
πρωτεργάτες της ενοποίη-
σης της Γηραιάς Ηπείρου.

Δυστυχώς, σήμερα, η Ευ-
ρώπη θυμίζει την Ευρώπη 
του Μεσοπολέμου… Κράτη 
που αντί να έχουν ως όνει-
ρο την ενοποίηση, να κλεί-
νονται στα σύνορά τους και 
να αδιαφορούν ή και να μη 
θέλουν πλέον τις «Ηνωμέ-
νες Πολιτείες της Ευρώ-
πης».

Λαοί, που, απογοητευμένοι 
από τη λειτουργία και τις 
αποφάσεις των Βρυξελ-
λών, στρέφονται πολιτικά 
στους ευρωσκεπτικιστές 
και σε λαϊκιστές ηγέτες οι 
οποίοι αμφισβητούν βασικά 
ανθρώπινα δικαιώματα και 
είναι έξω τελείως από το 
ευρωπαϊκό νομικό και αξι-
ακό κώδικα.

Ο πόλεμος στην Ουκρανία 
μεγιστοποίησε τα προβλή-
ματα αυτά. Η ενεργειακή 
κρίση που προκλήθηκε αύ-
ξησε τις τιμές όχι μόνο στα 
καύσιμα, αλλά -όπως ήταν 
επόμενο- και σε βασικά 
αγαθά. Η ακρίβεια από τη 
μάνικα πέρασε γρήγορα 
στο ράφι. Με τέτοια τα-
χύτητα και μανία, που το 
φάσμα μιας επισιτιστικής 
κρίσης να είναι προ των 
πυλών!

Κατά την περίοδο του Με-
σοπολέμου, η οικονομική 
κρίση, σε συνδυασμό με 

τις εθνικιστικές διαμάχες, 
ήταν η αιτία που η Ευρώπη 
γέμισε με φασιστικά καθε-
στώτα. Μάλιστα, τις περισ-
σότερες φορές, ήρθαν στην 
εξουσία με εκλογές, όχι με 
πραξικοπήματα… Σήμερα, 
η Ευρώπη ζει με την απει-
λή μιας «Δημοκρατίας της 
Βαϊμάρης», που γέννησε το 
κτήνος του ναζισμού!

Οι συνθήκες προσομοιά-
ζουν. Φτώχεια, ακρίβεια, 
πληθωρισμός εθνικιστικές 
συγκρούσεις και στο βάθος 
λαϊκιστές ακροδεξιοί ηγετί-
σκοι.

Στη Γαλλία, η Λεπέν από 
οκτώ βουλευτές απέκτησε 
89, στην Ιταλία η Ιταλί-
δα «Λεπέν», η Μαλόνι, με 
τους «Αδελφούς Ιταλούς» 
σαρώνει και στην Ισπανία 
οι ακροδεξιοί κέρδισαν 
την Ανδαλουσία, μια από 
τις πολυπληθέστερες περι-
φέρειες της χώρας. Αλλά 
και στον πλούσιο Βορρά, 
τα ακροδεξιά κινήματα γί-
νονται ρυθμιστές και ενι-
σχύονται, αλλά για διαφο-
ρετικούς λόγους από τον 
φτωχό Νότο. Στις λιγότερο 
ανεπτυγμένες χώρες της 
Ευρώπης, η ένδεια ριζο-
σπαστικοποιεί τους πολίτες, 
ενώ στον πλούσιο Βορρά 
ριζοσπαστικοποιούνται φο-
βούμενοι τους φτωχούς 
που οι πολιτικές τους δημι-
ούργησαν!

Κάπως έτσι φτάσαμε και 
στο Brexit και έγινε ο Μπό-

ρις Τζόνσον λαοπρόβλητος 
ηγέτης. Με ψεύτικα στοι-
χεία και εκμεταλλευόμενος 
τα οικονομικά προβλήματα 
στη χώρα, την έβγαλε από 
την Ε.Ε. Βέβαια, η οικονο-
μία της Βρετανίας μετά το 
Βrexit δεν βελτιώθηκε… 
Αντίθετα, βασικοί δείκτες 
χειροτέρεψαν… Μέχρι στιγ-
μής!

Ομως, όπως είναι γνωστό, 
«μπορείς να κοροϊδεύεις 
πολλούς για λίγο καιρό, λί-
γους για πολύ καιρό, αλλά 
όχι πολλούς για πολύ και-
ρό»! Ετσι, η πτώση του -και 
μάλιστα με πολύ θόρυβο- 
ήταν προδιαγεγραμμένη 
και εν πολλοίς αναμενόμε-
νη!

Μέσα σε αυτό το ευρωπα-
ϊκό κλίμα, στο οποίο ελλο-
χεύει ο κίνδυνος μιας νέας 
έξαρσης της πανδημίας του 
κορωνοϊού με τις όποιες 
οικονομικές επιπτώσεις, το 
να αποφασίζεις να αντιμε-
τωπίσεις το «θηρίο», που 
θα απειλεί την Ευρώπη με 
κόλαση, χωρίς να ζητήσεις 
από τον λαό να γίνει ένα 
είδος… συνενόχου ή στην 
καλύτερη περίπτωση να 
μοιραστείς με ένα ακόμα 
κόμμα το πολιτικό ρίσκο, 
είναι μεγάλο στοίχημα!

Η απόφαση του Κυριάκου 
Μητσοτάκη να μην πάει σε 
πρόωρες εκλογές, επιλέγο-
ντας με κομματικό και προ-
σωπικό κόστος να κάνει το 
αυτονόητο, δηλαδή να εξα-

ντλήσει την τετραετία, μπο-
ρεί να ενέχει μεγάλο ρίσκο, 
αλλά ταυτόχρονα είναι και 
στάση ευθύνης.

Στο κάτω-κάτω της γρα-
φής, όταν εκλέγεσαι πρω-
θυπουργός, δεν αναλαμ-
βάνεις υπό την αίρεση ότι 
θα κυβερνάς μόνο υπό 
κανονικές συνθήκες! Βέ-
βαια, ο Μητσοτάκης, υπό 
κανονικές συνθήκες μόνο 
έναν χρόνο κυβέρνησε… 
Πόλεμοι, πανδημίες, φω-
τιές, φυσικές καταστροφές 
και «κερασάκι» στην τούρτα 
ένας τρελαμένος Ερντογάν!

Το είπαμε και στην αρχή, ο 

χειμώνας που έρχεται θα 
είναι για όλη την Ευρώπη 
κόλαση! Και για εμάς! Αλλά, 
όπως λέει και ο Διονύσης 
Σαββόπουλος, «Τον χειμώ-
να ετούτο

άμα τον πηδήσαμε, γι’ άλλα 
δέκα χρόνια άιντε καθαρί-
σαμε»… Αϊντε να δούμε.
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Κεντρικός λιμένας Καβάλας
Προχωρούν τα έργα στον προσήνεμο μόλο

Στα πλαίσια εκτέλεσης του 
έργου «Επέκταση δικτύ-
ων ηλεκτροφωτισμού 
και τροφοδοσίας ελλιμε-
νισμένων σκαφών – επι-
στρώσεις στον προσήνε-
μο μόλο του κεντρικού 
λιμένα Καβάλας» αναδό-
χου «ΜΕΚΟΝ Α.Ε.», και με 
την αποτελεσματική συνερ-
γασία της Διεύθυνσης Τε-
χνικών Υπηρεσιών της Π.Ε. 
Καβάλας και του Αντιπερι-
φερειάρχη Καβάλας κ. Αλέ-
ξη Πολίτη, σας ενημερώ-
νουμε ότι η κατασκευή του 
έργου προχωρά κανονικά 
και σε εντατικούς ρυθμούς.

Προβλέπεται να γίνουν δι-
ορθωτικές επεμβάσεις στο 
οδόστρωμα και τις επεν-

δύσεις του κρηπιδώματος 
του προσήνεμου μόλου, 
ηλεκτρομηχανολογική υπο-
στήριξη του μόλου και των 
εισερχόμενων πλοίων, το-
ποθέτηση φωτιστικών και 
προσκρουστήρων.

Μέχρι στιγμής έχουν ολο-
κληρωθεί:

• οι απαραίτητες προ-
εργασίες (καθαιρέσεις, 
εκσκαφές, τοποθέτη-
ση βλήτρων) στη δοκό 
στέψης του κρηπιδό-
τοιχου, και στο υφιστά-
μενο οδόστρωμα του 
στενού τμήματος του 
μόλου.

• η επίστρωση με σκυ-
ρόδεμα του διαπλατυ-

σμένου τμήματος σε 
πλάτος 11,00 μ. Αυτές 
τις μέρες γίνονται οι 
εκσκαφές προκειμένου 
να σκυροδετηθεί και 
το υπόλοιπο τμήμα το 
αμέσως επόμενο χρο-
νικό διάστημα.

• η τοποθέτηση δικτύ-
ων από τον επιβατικό 
σταθμό μέχρι το αλε-
ξικέραυνο, επανατοπο-
θέτηση των κυβόλιθων 
όπου προϋπήρχαν ή 
σκυροδέτηση του υπό-
λοιπου τμήματος το 
οποίο είχε καθαιρεθεί.

Οι εργασίες που απομέ-
νουν, προκειμένου να 
ολοκληρωθεί το έργο εί-
ναι οι εξής:

• Στο στενό κομμάτι του 
μόλου οι σκυροδετή-
σεις τόσο του κρηπι-
δότοιχου όσο και του 
οδοστρώματος, μετά 
την ολοκλήρωση των 
ηλεκτρομηχανολογι-
κών εργασιών, η αγκύ-
ρωση των χαλύβδινων 
διατομών ανάρτησης 
των προσκρουστήρων, 
η τοποθέτηση των 
προσκρουστήρων και 
των φωτιστικών σω-
μάτων.

• Στο διαπλατυσμένο 
τμήμα του μόλου η 
σκυροδέτηση του υπό-
λοιπου τμήματος αφού 

προηγηθεί η ολοκλή-
ρωση των εκσκαφών 
και απαραίτητες επι-
χώσεις

• Στο νοτιοανατολικό 
άκρο: τυχόν επαναδια-
μόρφωση της υπόβα-
σης και ασφαλτόστρω-
ση των τελευταίων 
140 μ.

• Τοποθέτηση πίλαρ και 
κιβωτίων ηλεκτρικών 
και υδραυλικών παρο-
χών σκαφών.

• Διαγράμμιση του οδο-
στρώματος και τοπο-
θέτηση ρυθμιστικών 
πινακίδων σήμανσης.

Επιπλέον, στα πλαίσια εκτέ-
λεσης του έργου «Συντή-
ρηση οδικού δικτύου Νή-
σου Θάσου Ν. Καβάλας 
– Αποκατάσταση Ασφά-
λειας & Βατότητας» και 
ανταποκρινόμενοι στο αί-
τημα του Δήμου Θάσου και 
της ειδικής συνεδρίασης 
του συντονιστικού οργάνου 
της Πολιτικής Προστασίας 
με θέμα «Σχεδιασμός και 
Δράσεις Πολιτικής Προστα-
σίας για την Αντιμετώπιση 
Κινδύνων λόγω των Δα-
σικών Πυρκαγιών», αλλά 
και προς προφύλαξη του 
οδοστρώματος από κατο-
λισθήσεις φερτών υλικών, 
βράχων κ.λ.π. η Διεύθυνση 
Τεχνικών Υπηρεσιών της 
Π.Ε. Καβάλας επιχειρεί από 
τις 7/7/2022 στην περιοχή 

της επαρχιακής οδού 69 
από έξοδο Λιμένα έως και 
τα Κοίνυρα, για τον καθα-
ρισμό των ερεισμάτων και 
των τάφρων στον τομέα 
ευθύνης της.

Τέλος στα πλαίσια της αντι-
μετώπισης κινδύνων πυρ-
καγιάς και συνδρομής στο 
έργο των γενικότερων βελ-
τιώσεων δασικών δρόμων 
του Νομού Καβάλας, συνε-

χίζονται οι εργασίες σας δι-
ανοίξεων δασικών δρόμων, 
όπως επίσης και οι εργασί-
ες καθαρισμού χόρτων και 
βλάστησης στο επαρχιακό 
οδικό δίκτυο αρμοδιότητας 
Π.Ε. Καβάλας.

Οι παρεμβάσεις συνεχίζο-
νται καθημερινά, ώστε να 
εξασφαλίζεται η προστασία 
και η εξυπηρέτηση των συ-
μπολιτών μας .

Συνεχίζονται οι εργασίες για το δίκτυο φυσικού αερίου σε όλη την 
Περιφέρειας ΑΜ-Θ

Συνεχίζονται οι εργασίες 
για το φυσικό αέριο σε όλη 
την Περιφέρεια Ανατολικής 
Μακεδονίας και Θράκης με 
τις διασυνδέσεις αυτές να 
αποτελούν πηγές ανάπτυ-
ξης για την περιοχή μας 
όπως δηλώνει στην εκπο-
μπή ΑΝΑΛΥΤΗΣ στο ENA 
CHANNEL o αντιπεριφε-
ρειάρχης Περιβάλλοντος 
και Ενέργειας, κ. Χρήστος 
Γάκης.

Συνεχίζοντας ο κ. Γάκης κά-
νει γνωστό πως ξεκινούν 
και πάλι οι εργασίες για 
το δίκτυο φυσικού αερί-
ου στην Καβάλα όπου για 
αρκετές εβδομάδες είχαν 
μείνει στάσιμες ενώ οι ερ-
γασίες θα συνεχίστουν και 
στην οδό Τενέδου όπου 
εκεί θα συνδιαστούν με την 
ασφαλτώστωση.

Σε πρότυπη μετατρέπεται η λαϊκή αγορά της Καλαμίτσας
Ένα από τα σημαντικότερα 
θέματα που τέθηκαν στην 
συνεδρίαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου του Δήμου Κα-
βάλας ήταν η παράλληλη 
λαϊκή αγορά της Καλαμί-
τσας η οποία πραγματο-
ποιούταν στο παρκινγκ 
έξω από το κλειστό γυμνα-
στήριο Αλεξάνδρα Δήμο-
γλου λόγω της πανδημίας 
του κορονοϊου και για την 
οποία μετα την άρση των 

περιοριστικών μέτρων πάρ-
θηκε η απόφαση να κλεί-
σει. Κάτι τέτοιο ωστόσο 
προκάλεσε τις αντιδράσεις 
των επαγγελματιών που 
δραστηριοποιούνται στην 
εν λόγω λαϊκή και για αυ-
τόν τον λόγω πάρθηκε νέα 
απόφαση πως η λαϊκή θα 
παραμείνει στο σημείο ως 
πρότυπη λαϊκή αγορά.



Στη δωρεά ενός ραντάρ 
ελέγχου ταχύτητας με 
όλες τις τελευταίες προ-
διαγραφές προχώρησε 
επιχειρηματίας από την 
ευρύτερη περιοχή του 
δήμου Παγγαίου απο-
κλειστικά προς το Α.Τ. 
της Νέας Περάμου.

Η παράδοση έγινε πα-
ρουσία του Αντιδημάρ-
χου της Δ.Ε. Ελευθερων 
Χρήστου Πριονίδη κα-

θώς επίσης και του αστυ-
νομικού δ/ντη Καβάλας 
ταξιάρχου Ιωάννη Καρα-
μανλή , του αστυνομικού 
δ/ντηΕλευθερουπόλεως 
Άγγελου Παπαθεμελη & 
του προϊσταμένου του 
Α.Τ. Ν.Περαμου Χρήστου 
Σιδηρά.

Το παρών έδωσε και εκ-
πρόσωπος του πολιτικού 
γραφείου του ΥΕΘΑ Νί-
κου Παναγιωτόπουλου.
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Ραντάρ ορίου ταχύτητας στη Νέα Πέραμο Καβάλας

Συνεργεία του Δήμου 
κλάδεψαν δέντρα και 
καθάρισαν πρανή, πε-
ζοδρόμια και κοινό-
χρηστους χώρους από 
τη βλάστηση

Σε κλάδεμα δέντρων και 

καθαρισμό πρανών και 
πεζοδρομίων, καθώς και 
κοινόχρηστων χώρων 
από τη βλάστηση η οποία 
αναπτύχθηκε έτι περισ-
σότερο από τις πρόσφα-
τες βροχοπτώσεις προ-
χώρησαν τα συνεργεία 

του Δήμου Παγγαίου σε 
διάφορες περιοχές του 
Δήμου.

«Σε πολλές περιοχές εί-
ναι η έκτη φορά που πε-
ριποιούμαστε το πράσινο 
στους κοινόχρηστους χώ-

ρους μας και στην παρό-
δια βλάστηση. Η εικόνα 
γενικά είναι καλή. Η προ-
σπάθεια συνεχίζεται για 
έναν Δήμο ευπρεπισμένο 
και καθαρό», αναφέρει ο 
Δήμαρχος Παγγαίου, Φί-
λιππος Αναστασιάδης.

Ευπρεπισμός και καθαρισμός κοινόχρηστων χώρων

Εγκρίθηκε η χρημα-
τοδότηση για την κα-
τασκευή του έργου 
«ΠΑΡΕΜΒΑΣΕΙΣ ΜΕ 
ΣΤΟΧΟ ΤΗΝ ΒΕΛΤΙ-
ΩΣΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΣΙΟΥ 
ΧΩΡΟΥ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ 
ΠΑΓΓΑΙΟΥ» από το 
Ευρωπαϊκό Ταμείο 
Ανάκαμψης συνολι-
κού Προϋπολογισμού 
3.000.000€.

Η αίτηση χρηματοδό-
τησης υποβλήθηκε στις 
07.04.2022 και περιλαμ-
βάνει την Επανάχρηση 
κτιρίου Πρώην Λέσχης 
Αξιωματικών Ελευθε-
ρούπολης Προϋπολο-
γισμόυ 1.005.000,00 
€, την διαμόρφωση και 
αποπεράτωση Πολιτιστι-

κού Κέντρου Νέας Πε-
ράμου Προϋπολογισμόυ 
475.000,00 €.

Παρεμβάσεις Αναπλάσε-
ων στο κέντρο της Ελευ-
θερούπολης, προϋπο-
λογισμόυ 850.000,00 € 
και την ανάπλαση οδών 
στην Νέα Πέραμο πλησί-
ον των ΚΑΑΥ, προϋπολο-
γισμόυ 670.000,00 €.

3.000.000€ για την κατασκευή έργων
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Επέστρεψε η “Λευκή Νύχτα” στην Χρυσούπολή
Η «Λευκή Νύχτα» επέ-
στρεψε και στον Δήμο 
Νέστου.
Την Παρασκευή λοιπόν 
15 Ιουλίου από νωρίς 
το απόγευμα έως και τα 
μεσάνυχτα το κέντρο της 
Χρυσούπολης γέμισε με 
κόσμο η όποιοι συμμετεί-
χαν στις διάφορες δρά-
σεις στους κεντρικούς 
δρόμους τις πόλεις και 
έκαναν τα ψώνια τους 
στην τοπική αγόρα. Σύμ-
φωνα μάλιστα με τους 
φορείς του Δ. Νέστου 
που μιλάνε στην κάμερα 
του ENA CHANNEL, η 
μέρα αυτή κίλυσε πολύ 
καλά και το πρόσιμο 
ήταν θετικό.

Η «Λευκή Νύχτα» της 
Χρυσούπολης έκλεισε με 
την συναυλία της Χριστί-
να Μαραγκόζη την οποία 
απόλαυσαν μικροί αλλα 
και μεγάλοι.

Επίσκεψη Οικουμενικού Πατριάρχη
Στο φανάρι οι Δήμαρχοι Παγγαίου Νέστου & Θάσου

Ο Οικουμενικός Πα-
τριάρχης Βαρθολο-
μαίος θα επισκεφτεί 
Θάσο Καβάλα και Νέ-
στο

Στο φανάρι θα βρεθούν 
στις 22 Ιουλίου 2022, οι 
τρεις δήμαρχοι Θάσου 
Παγγαίου και Νέστου με 
τον Περιφερειάρχη Ανα-
τολικής Μακεδονίας και 
Θράκης και τον Σεβα-
σμιώτατο Μητροπολίτη 
Φιλίππων Νεαπόλεως 
και Θάσου κ.κ Στέφανο, 
οπου εκεί θα τους υποδε-
χθεί ο Οικουμενικός Πα-
τριάρχης Βαρθολομαιος 
ωστε να επικυρώσει και 
το τελικό πρόγραμμα ης 
επισκεψης του σε Καβα-

λα Νεστο και Θασο.

Αξίζει να σημειωθεί πως 
το πρόγραμμα του Οι-
κουμενικού Πατριάρχη 
στην περιοχή μας θα εί-
ναι για τις ημέρες 3-4 
και 5 Σεπτεμβρίου όπου 
ο Πατριάρχης θα επι-
σκεφθεί πρώτα το νησί 
της Θάσου όπως έχει 
προγραμματιστεί. Ενα 
ιστορικό γεγονός καθώς 
δεν έχει καταγραφή ποτε 
επίσκεψη  Οικουμενικού 
Πατριάρχη έως τώρα 
στο νησί. Ο Οικουμενι-
κός Πατριάρχης θα απο-
χωρήσει τη Δευτέρα 5 
Σεπτεμβρίου για την Κα-
βάλα ενω θα περάσει και 
από τον Δημο Νεστου.

Ελληνική Εταιρεία Αντιρευματικού Αγώνα
Νέο παράρτημα και πρώτο πρότυπο κέντρο παροχής 
υπηρεσιών υγείας στη Χρυσούπολη

Οι υπηρεσίες του Κέ-
ντρου, που βρίσκεται 
πάνω από το Κέντρο 
Άνοιας και δίπλα στο 
ΚΑΠΗ, θα παρέχονται 
από όλους τους επαγ-
γελματίες υγείας δω-
ρεάν

έο παράρτημα και πρώτο 
πρότυπο κέντρο παρο-

χής υγείας  δημιουργή-
θηκε από την Ελληνική 
Εταιρεία Αντιρευματικού 
Αγώνα  (ΕΛ.Ε.ΑΝ.Α) στη 
Χρυσούπολη Καβάλας με 
την υποστήριξη του Δή-
μου Νέστου. Υπεύθυνη 
του πρώτου πρότυπου 
κέντρου είναι η Στέλλα 
Αργυριάδου, Γενική Ια-
τρός, που με την στήρι-

ξη μιας διεπιστημονικής 
ομάδας αποτελούμενης 
από εθελοντές διαφο-
ρετικών ειδικοτήτων, θα 
προσπαθήσουν να έρ-
θουν σε επαφή με τους 
ασθενείς και το άμεσο 
περιβάλλον τους.

Βασικοί στόχοι του Κέ-
ντρου είναι η παροχή 
πληροφόρησης, στήρι-
ξης, έγκαιρης διάγνωσης, 
και προσωποποιημένης 
φροντίδας. Οι υπηρεσίες 
του Κέντρου θα παρέ-
χονται από όλους τους 
επαγγελματίες υγείας  
δωρεάν. Το πρότυπο 
κέντρο βρίσκεται πάνω 
από το Κέντρο Άνοιας 
και δίπλα στο ΚΑΠΗ.

Κατά τη διάρκεια της 
συνάντησης που πραγ-

ματοποιήθηκε πρόσφατα 
μεταξύ του Δημάρχου 
Νέστου Σάββα Μιχαη-
λίδη, της Προέδρου της 
ΕΛ.Ε.ΑΝ.Α. Αθανασίας 
Παππά, της Υπεύθυνης 
του Κέντρου Στέλλας 
Αργυριάδου και του μέ-
λος της Επιστημονικής 
Επιτροπής της ΕΛ.Ε.ΑΝ.Α 
Δημήτρη Κούβελα, Κα-
θηγητή Κλινικής φαρ-
μακολογίας της Ιατρικής 
Σχολής ΑΠΘ επισφρα-
γίστηκε η στήριξη της 
λειτουργίας του παραρ-
τήματος από το Δήμο και 
η διασφάλιση της μελ-
λοντικής συνεργασίας 
με τις δομές του δήμου 
ώστε να πραγματοποιη-
θούν οι σκοποί του Συλ-
λόγου και των δημοτών.

Υπολογίζεται ότι από 

ρευματικές παθήσεις 
(ΡΠ) προσβάλλεται το 
1/4 του πληθυσμού των 
αναπτυγμένων χωρών 
σε κάποια στιγμή της 
ζωής  τους. Στο σύνο-
λο του ενήλικου ελλη-
νικού πληθυσμού 13% 
πάσχουν από Οστεο-
αρθρίτιδα, 11% από 
Οσφυαλγία, 4,8% από 
Αυχεναλγία, 4,5% από 
Οστεοπόρωση  και 2,1% 
από Φλεγμονώδη Συ-
στηματικά ρευματικά 
Νοσήματα. Επιπρόσθετα, 
υπολογίζεται ότι 1:1000 
παιδιά πάσχει από χρό-
νια ρευματική πάθηση.

Επιπλέον τα άτομα με 
ΡΠ στο φιλικό και οι-
κογενειακό τους περι-
βάλλον, αντιμετωπίζουν 
συχνά τον οίκτο ή/και 

την απόρριψη, γεγονός 
που δημιουργεί πρόσθε-
το δυσβάστακτο ψυχικό 
φορτίο καθώς ενοχοποι-
ούν τον εαυτό τους για 
το νόσημα τους.

Συχνά τα άτομα με ΡΠ 
και οι οικογένειές τους 
έρχονται αντιμέτωποι 
με φαινόμενα και χαρα-
κτηριστικά των υπηρε-
σιών υγείας που τους 
φορτίζουν ψυχικά, τους 
καταπονούν σωματικά ή 
ακόμα και τους αποθαρ-
ρύνουν. Νιώθουν αδύνα-
μοι να αντιμετωπίσουν 
τις δαιδαλώδεις δομές 
και τα γραφειοκρατικά 
εμπόδια στις δημόσιες 
και ιδιωτικές υπηρεσίες 
ή και το υψηλό κόστος 
αντιμετώπισης της ασθέ-
νειας.
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Η εφημερίδα μας φιλοξενεί  στην έκδοση της αυτή και στην συνέχεια μια σειρά κειμένων που θα αφορούν την νεότερη 
τοπική ιστορία. Είναι από την έρευνα και αναζήτηση του Ερευνητή της τοπικής ιστορίας κ. Κώστα Π. Παπακοσμά 

αποτελούν δε το περιεχόμενο μια μεγάλης εργασίας που σύντομα θα εκδοθεί. Η εφημερίδα μας ευχαριστεί τον κ. Κώστα 
Π. Παπακοσμά για την ευγενική παραχώρηση των κειμένων αυτών για τους αναγνώστες του ΑΝΑΛΥΤΗ.

Μία φωτογραφία του Κα-
βαλιώτη Υπουργού Εθνι-
κής Αμύνης Νίκου Πανα-
γιωτόπουλου στο Φυλάκιο 
Επιτήρησης της Ταξιαρχίας 
“Ρίμινι” είναι η αιτία του 
σημειώματος αυτού στις 
φιλόξενες σελίδες του 
ΑΝΑΛΥΤΗ.  

Πριν εβδομήντα ένα  χρό-
νια εδώ στην Καβάλα, με 
την άφιξη της 11ης Με-

ραρχίας Πεζικού** απονέ-
μονταν και ο επίτιμος τίτ-
λος “ΡΙΜΙΝΙ” στην 3η Μ/Κ 
Ταξιαρχία η οποία από το 
1950 ήταν στην Καβάλα 
ως 3ο ΣΠ. Ποιος ήταν αυ-
τός όμως ο ιστορικός και 
συνάμα ιδιαίτερα γνωστός 
σε όλους τους Έλληνες, 
στρατιωτικός σχηματι-
σμός; 

Το 3ο Σύνταγμα Πεζικού, 
συγκροτήθηκε το έτος 
1885 στα Τρίκαλα. Συμμε-
τείχε στον Ελληνοτουρκικό 
Πόλεμο του 1897, στους 
Α΄ και Β΄ Βαλκανικούς 
Πολέμους (1912-1913), 
στον Α΄ Παγκόσμιο Πόλε-
μο (1917-1918), στην εκ-
στρατεία της Μεσημβρινής 
Ρωσίας (23 Φεβρουαρίου 
1918-14 Ιουνίου 1918), 
στη Μικρασιατική Εκστρα-
τεία(1919) και στον Β΄ 
Παγκόσμιο Πόλεμο. 

Στις 19 Ιουνίου 1944, στο 
Λίβανο, ανασυγκροτείται 
ως ΙΙΙ Ελληνική Ορεινή 
Ταξιαρχία, υπό τον Συ-
νταγματάρχη Θρασύβουλο 
Τσακαλώτο. Τον Αύγουστο 
του 1944, αποβιβάσθηκε 
στον Τάραντα της Ιταλίας 
και τον Σεπτέμβριο απε-
λευθέρωσε την πόλη Ρί-

μινι, από τους Γερμανούς. 
Διαβάζουμε το χρονικό της 
παράδοσης της πόλης:

“Τις πρώτες πρωινές ώρες 
της 21ης Σεπτεμβρίου 
1944 ο Δήμαρχος της πό-
λης του Ρίμινι παρέδωσε 
την πόλη στο 3ο Τάγμα με 
επίσημο πρωτόκολλο που 
συντάχθηκε στα Ελληνικά 
, Ιταλικά και Αγγλικά και 
έχει όπως παρακάτω:

«Εν Σάντα Μαρία σήμε-
ρον την 21ην Σεπτεμβρί-
ου 1944 και ώραν 7.30 η 
κάτωθι επιτροπή αποτε-
λούμενη εκ των Μπορτόνι 
Γκομπέριο ως Προέδρου, 
Μπορτόνι Ρομίλο και Ντέλ 
Πράτο Μπάντζιο ως με-
λών, απάντων μελών του 
αντιφασιστικού κόμματος 
απελευθερώσεως της Πό-
λεως, παρουσιασθέντες 
εις τάς προπορευομένας 
δυνάμεις ήτοι εις τον Δ/
την 3ου Λόχου 3ου Τάγ/
τος Λοχαγόν Αποστολάκην 
Νικόλαον παραδίδομεν 
την πόλιν του Ρίμινι άνευ 
όρων εις τάς Ελληνικάς 
Δυνάμεις. Επαφίεται εν 
λευκώ η τήρησις της τά-
ξεως και η προστασία του 
πληθυσμού. Εφ’ ω συνετά-
γη το παρόν εις την Ελλη-
νικήν, Ιταλικήν και Αγγλι-
κήν και υπογράφεται».
Στις 9 το πρωί της 21ης 
Σεπτεμβρίου 1944 η Ελλη-
νική σημαία κυμάτιζε στο 
Δημαρχείο και ολόκληρη 
η πόλη του ΡΙΜΙΝΙ βρίσκο-
νταν στα χέρια της ΙΙΙης 
Ελληνικής Ταξιαρχίας. Στις 
6 το απόγευμα της ίδιας 
ημέρας στη πλατεία της 
πόλης του ΡΙΜΙΝΙ έγινε η 
επίσημη τελετή και αποδό-

θηκαν τιμές στις πολεμικές 
σημαίες των 3 ταγμάτων 
της Ταξιαρχίας καθώς και 
στις σημαίες της Μεγάλης 
Βρετανίας και του Κανα-
δά”.

ΣΤΗΝ ΕΛΛΑΔΑ

Τον Νοέμβριο 1944 απο-
βιβάσθηκε στον Πειραιά. 
Από το 1950 έως και το 
1964 ήταν στην Καβάλα. 
Το 1964 μεταστάθμευσε 
στην Κύπρο, το 1968 επέ-
στρεψε στα Γιαννιτσά, το 
1974 μεταστάθμευσε στην 
περιοχή του Έβρου, αρχι-
κά στο Σουφλί και από το 
1977 στην Ορεστιάδα. Από 
την 1η Δεκεμβρίου 1995, 
αναδιοργανώθηκε σε Μη-
χανοκίνητη Ταξιαρχία, ως 
3ηΜ/Κ ΤΑΞ «ΡΙΜΙΝΙ». Στις 
25 Φεβρουαρίου 2002, 
το Στρατηγείο μεταστάθ-
μευσε από την Ορεστιάδα 
στο χωριό Καβύλη. Για τη 
συμμετοχή της στους αγώ-
νες του Έθνους, η σημαία 
της Ταξιαρχίας τιμήθηκε 
με τον Ταξιάρχη Αριστείου 
Ανδρείας τρεις φορές και 
με τον πολεμικό Σταυρό Α΄ 
Τάξεως δύο φορές.

Το 2020, η Θράκη γιόρτα-
σε τα 100 χρόνια από την 
απελευθέρωση και ενσω-
μάτωσή της στο σύγχρο-
νο ελληνικό κράτος. Αυτή 
τη συμβολική χρονιά, η 
Ταξιαρχία κλήθηκε να δι-
ασφαλίσει τα σύνορα της 
Ελλάδας και της Ευρώπης 
από τη μαζική και κατευθυ-
νόμενη προσπάθεια εισό-
δου ενός μεγάλου κύματος 
προσφύγων-μεταναστών. 
Το Επιτηρητικό Φυλάκιο 
1 (ΕΦ1), η διασυνοριακή 
διάβαση Καστανέων (αλυ-
σίδα) και ο φράχτης απο-
τέλεσαν σημεία αναφοράς 
σ’ ένα πολυήμερο «πό-
λεμο» χωρίς σφαίρες. Το 
προσωπικό της Ταξιαρχίας 
βρισκόταν εκεί, ημέρα και 
νύχτα, αναλαμβάνοντας 
τις απαιτούμενες δράσεις 
αποτροπής και συνδρά-
μοντας όλους τους αρμό-
διους κρατικούς φορείς, 
δεχόμενο καθημερινά την 
ηθική-υλική προσφορά, 
τόσο της τοπικής κοινωνί-
ας όσο και ολόκληρης της 
Ελλάδας.

Η 11η ΜΕΡΑΡΧΙΑ ΠΕΖΙ-
ΚΟΥ**

Το 1951, η έδρα της ΧΙ 
Μεραρχίας Πεζικού, μετα-
φέρονταν στην Καβάλα. Η 
Μεραρχία αυτή θα  έμελλε 
να μείνει μέχρι την διάλυ-
ση της, στην Καβάλα το 
2004.  (Η “κατάργηση” της 
έγινε λόγο της επιχειρησι-
ακής αναδιάρθρωσης του 
Ελληνικού Στρατού).  

Η ζώνη ευθύνης της περι-
λάμβανε , τους Νομούς Κα-
βάλας και Δράμας. Παρά 
την απουσία πολεμικών 
γεγονότων από της αρχές 
της δεκαετίας του 1950 , 

η Μεραρχία είχε διατηρή-
σει  την επιχειρησιακή της 
ετοιμότητα, σε πολύ υψη-
λό επίπεδο, δίνοντας το 
παρόν της, στις περισσότε-
ρες διακλαδικές και εθνι-
κές ασκήσεις. Παράλληλα 
υπό τη διοίκηση του Γ’ ΣΣ, 
η Μεραρχία εκπόνησε και 
συμμετείχε σε της ασκή-
σεις, τοπικού χαρακτήρα, 
ειδικά προσαρμοσμένες 
για την ασφάλεια της Βο-

ρειοανατολικής Μακεδο-
νίας.

Οι δραστηριότητες της 
Μεραρχίας δεν περιορί-
ζονταν  μόνο στην εκπαί-
δευση, συμμετοχή της σε 
διάφορες ασκήσεις και τη 
φύλαξη της Ελληνο-Βουλ-
γαρικής μεθορίου, αλλά 
επεκτείνονταν και στην 
παροχή αξιόλογου έργου 
κοινωνικής προσφοράς. Οι 

σημαντικότεροι τομείς κοι-
νωνικής προσφοράς της ΧΙ 
Μεραρχίας ήταν οι εξής:

ΔΑΣΟΠΡΟΣΤΑΣΙΑ

Η Μεραρχία στο πλαίσιο 
της προσπάθειας της πο-
λιτείας για την προστασία 
του δασικού μας πλούτου 
από πυρκαγιές, συνδύαζε 
κατά την θερινή περίοδο, 
εκπαιδευτικές δραστη-

ριότητες, σε ευαίσθητες 
περιοχές, με παράλληλη 
επιτήρηση και έγκαιρη 
επέμβαση σε όλη τη Ζώνη 
Ευθύνης της και ιδιαίτερα 
στις περισσότερο ευαί-
σθητες δασικές περιοχές 
Καβάλας , Δράμας και Θά-
σου. Κατά τη θερινή περίο-
δο, μετακινούνταν τμήμα-
τα στην περιοχή Ν. Θάσου, 
όπου γίνονταν καθημε-
ρινά, προληπτικά, μικτές 

εποχούμενες περίπολοι, 
για έλεγχο ευαίσθητών πε-
ριοχών. Υπήρχε δε άμεση 
ετοιμότητα επέμβασης, κα-
τασταλτικά, σε περίπτωση 
εκδήλωσης πυρκαγιάς.

ΑΝΑΔΑΣΩΣΗ

Για την αποκατάσταση των 
καταστροφών που είχαν 
προκληθεί από τις πυρκα-
γιές, η Μεραρχία σε στενή 
συνεργασία με τις πολιτι-
κές αρχές, συμμετείχε  στο 
πρόγραμμα αναδάσωσης 
της χώρας.

Η Μεραρχία είχε μια σει-
ρά προσφοράς και άλλων 
υπηρεσιών προς το Κοινω-
νικό Σύνολο όπως : 
Πραγματοποίηση συχνών 
αιμοδοσιών .

Διάνοιξη και συντήρηση 
δρομολογίων σε ορεινές ή 
απρόσιτες περιοχές.
Εκκαθάριση περιοχών από 
παλαιά βλήματα και εκρη-
κτικούς μηχανισμούς.
Διάθεση της στρατιωτικής 
Μουσικής της Μεραρχίας 
και τμημάτων για υποβο-
ήθηση του έργου των δια-
φόρων πολιτικών φορέων 
σε εκδηλώσεις (θρησκευ-
τικές, ψυχαγωγικές, κλπ.) .
Η Μεραρχία συμμετείχε 
στις οικονομικές δραστηρι-
ότητες της περιοχής αφού 
εκτελούσε διάφορα οικο-
δομικά και τεχνικά έργα.
Πραγματοποιούσε  διάφο-
ρες προμήθειες στρατιωτι-
κού και λοιπού υλικού από 
βιοτεχνίες, αντιπροσωπεί-
ες και καταστήματα.

Συνέβαλε  στην τόνωση 
της αγοράς της περιοχής, 
επειδή οι υπηρετούντες 
αξιωματικοί, υπαξιωμα-
τικοί και ΕΠΥ και μόνιμοι 
υπάλληλοι, δαπανούσαν 
το μεγαλύτερο μέρος των 
αποδοχών τους, για διαμο-
νή τους και βιοποριστικές 
ανάγκες.

Στις φωτογραφίες μας, ο 
Υπουργός Άμυνας Ν. Πα-
ναγιωτόπουλος. Η έδρα 
της 7ης και στη συνέχεια 
της 11ης Μεραρχίας Πεζι-
κού στην Καβάλα μέχρι το 
1971, το κτίριο είναι στην 
οδό Κωνσταντινίδη Ποι-
ητού. Το στρατηγείο της 
Μεραρχίας στην Καβάλα 
στην περιοχή του Αγίου 
Λουκά στέγαζε το  στρα-
τηγείο της ΧΙ Μεραρχίας 
Πεζικού, σήμερα στεγάζει 
την διοίκηση της 20η Με-
ραρχίας ΤΘ.

Απόσπασμα της Ελληνικής 
εφημερίδας των ομογενών 
της Αιγύπτου, ΤΑΧΥΔΡΟ-
ΜΟΣ.

*Ο Κωνσταντίνος Π. Παπα-
κοσμάς καταγράφει τη νεό-
τερη ιστορία της πόλης μας.

Η Ταξιαρχία “ Ρίμινι” και η ιστορία της στην Καβάλα
Του Κωνσταντίνου Π. Παπακοσμά*
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Η Θάσος πάει για έναν 
Ιούλιο –ρεκόρ στην 
τουριστική κίνηση, με 
τις πληρότητες των 
ξενοδοχείων να είναι 
στο 100%, ενώ προ-
βλέπεται ότι επίσης 
θα γεμίσουν ενοικια-
ζόμενα δωμάτια και 
τα πολλά καταλύματα 
βραχυχρόνιας μίσθω-
σης που υπάρχουν στο 
νησί.

Όπως είπε στο GRTimes.
gr o πρόεδρος της Ένω-
σης Ξενοδόχων Θάσου 
κ. Πάρης Παρασχού-
δης, βάσει κρατήσεων, 
ο Ιούλιος του 2022 θα 
είναι καλύτερος και από 
εκείνον του 2019, ενώ 
η τουριστική κίνηση στο 
νησί, στη διάρκεια όλης 
της θερινής σεζόν,  θα 
μπορούσε να είναι πολύ 
υψηλότερη εάν είχαν 
μπει περισσότερες πτή-
σεις εξωτερικού για το 
αεροδρόμιο της Καβά-
λας και τα δρομολόγια 
ξεκινούσαν νωρίτερα, 

όπως συμβαίνει με νησιά 
του Νοτίου Αιγαίου.

Ως γνωστόν, οι ξένοι 
τουρίστες που φθάνουν 
στο αεροδρόμιο «Μέγας 
Αλέξανδρος» της Καβά-
λας, σε ποσοστό ως και 
95%  ή και μεγαλύτερο, 
έχουν ως προορισμό δι-
ακοπών τη Θάσο.

Πάντως, ο Ιούλιος θα εί-
ναι ένας πολύ δυνατός 
μήνας για τον τουρισμό 
της Θάσου, ένα νησί 
που αγαπούν πολύ και 
προτιμούν οι Ρουμάνοι, 
οι οποίοι κατά τους μή-
νες Ιούλιο και Αύγουστο, 
αντιπροσωπεύσουν ως 
και το 50% των αλλοδα-
πών τουριστών.

Δεν «απογειώνεται» 
το αεροδρόμιο της Κα-
βάλας

Παρότι η αεροπορική 
κίνηση τον Ιούνιο 2022, 
στο «Μέγας Αλέξαν-
δρος» της Καβάλας, είχε 

αυξηθεί κατά 198,5% σε 
σύγκριση με τον αντί-
στοιχο περυσινό μήνα 
(στις 38.433 κινήσεις 
από 12.877 ), ο κ. Πα-
ρασχούδης τόνισε ότι 
το αεροδρόμιο της Κα-
βάλας, ειδικά τον μήνα 
Ιούνιο, σε σύγκριση με 
τον Ιούνιο του 2019, 
ήταν αυτό από τα 14 
αεροδρόμια της Fraport 
Greece, που τα πήγε χει-
ρότερα.

Πιο συγκεκριμένα, είχε 
μείωση – 21,5% , τη με-
γαλύτερη από τα 5 αερο-
δρόμια που εμφάνισαν 
μειώσεις στην κίνηση 
εξωτερικού.

Nα σημειωθεί ότι αρνη-
τικό πρόσημο σε αυτή τη 
σύγκριση, δηλαδή στην 
κίνηση εξωτερικού Ιουνί-
ου 2022- Ιουνίου 2019, 
εμφάνισαν τα αεροδρό-
μια Μυτιλήνης (-18,7%), 
Θεσσαλονίκης(-14,9%), 
Σάμου(-8,2%) και Κω(-
1,2%), όπως φυσικά και 

της Καβάλας που προα-
ναφέρθηκε.

Το 75% των τουριστών, 
έρχεται οδικά
Στη Θάσο αυτή την περί-
οδο, ο εισερχόμενος του-
ρισμός είναι κυρίως οδι-
κός, σε ποσοστό περίπου 
70%, με πολλούς Ρου-
μάνους, Βούλγαρους, 
Σέρβους, Oύγγρους ενώ 
στο νησί έχουν επιστρέ-
ψει και αρκετοί Τούρκοι.

Το πρόβλημα της μι-
κρότερης σε διάρκεια 
θερινής τουριστικής πε-
ριόδου οφείλεται στις 
λιγότερες συγκριτικά 
συνδέσεις του «Μέγας 
Αλέξανδρος», με αερο-
δρόμια του εξωτερικού, 
υπογράμμισε ο κ. Πα-
ρασχούδης, προσθέτο-
ντας ότι η κατάσταση 
αυτή μπορεί επιτυχώς 
να αντιμετωπισθεί μόνο 
με πολύ δυναμική προ-
βολή του προορισμού 
στο εξωτερικό, κάτι που 
επιδιώκεται ήδη από το 
2019 σε συνεργασία 
με την Fraport και τη 
Μarketing Greece, αλλά 
που ως τώρα δε δείχνει 
να αποδίδει τα αναμενό-
μενα.

Να σημειωθεί ότι οι 5 ση-
μαντικότερες χώρες από 
πλευράς αριθμού αερο-
πορικών αφίξεων τουρι-
στών, είναι η Γερμανία, 
το  Ηνωμένο Βασίλειο, η 
Πολωνία, η Τσεχία και η 
Λιθουανία . Ειδικά για τη 
Λιθουανία να σημειωθεί 

ότι το 2019, ήταν εκτός 
της πρώτης πεντάδας. Το 
νησί πάντως προσελκύει 
αρκετούς Σκανδιναβούς, 
Αυστριακούς, όπως και 
Πολωνούς.

Το αεροδρόμιο «Μέ-
γας Αλέξανδρος» της 
Καβάλας, συνδέεται με 
22  αερολιμένες,  13 
Ευρωπαϊκών χωρών και 
συγκεκριμένα από : Γερ-
μανία, Ηνωμένο Βασί-
λειο, Πολωνία, Τσεχία, 
Αυστρία, Βέλγιο, Δανία, 
Σουηδία, Λιθουανία, 
Σλοβακία, Φινλανδία, 
Νορβηγία και Ολλανδία.

Όπως δε φαίνεται από 
τα στοιχεία που παρα-
χώρησε στο GRTimes.
gr η Fraport Greece, 
εξηγείται πολύ εύκολα 
η πρωτιά της Γερμανών 
στην αεροπορική κίνη-
ση στο «Μέγας Αλέξαν-
δρος», αφού η Καβάλα 
συνδέεται αεροπορικά 
με έξι πόλεις της Γερμα-
νίας. Φυσικά θα πρέπει 
να ληφθεί υπόψη, ότι η 
αεροπορική κίνηση από 
Γερμανία ενισχύεται και 
από το μεγάλο αριθμό 
των Ελλήνων που ζούνε 
και εργάζονται στη συ-
γκεκριμένη χώρα.

Το ίδιο εύκολα εξηγείται 
και η δεύτερη θέση που 
καταλαμβάνουν οι Βρε-
τανοί τουρίστες, καθώς 
η TUI Airways, πετάει 
για Καβάλα από Λονδί-
νο, αλλά και από Μά-
ντσεστερ όπως και από 

Mπέρμιγχαμ.

Γεγονός πάντως είναι, 
ότι και  η Θάσος επι-
στρέφει  στην τουριστική 
κανονικότητα,  παρά τα 
προβλήματα που υπάρ-
χουν λόγω του υψηλού 
πληθωρισμού, των ανω-
μαλιών στα δρομολόγια 
των αερομεταφορέων, 
αλλά και της ανασφάλει-
ας που προξενεί ο πόλε-
μος στην Ουκρανία.

Να σημειωθεί ότι μία  
ολοκληρωμένη εικόνα 
για την εξέλιξη της του-
ριστικής κίνησης, δηλα-
δή και των αφίξεων των 
οδικών τουριστών, απαι-
τεί την καταγραφή διε-
λεύσεων από τις συνορι-
ακές διαβάσεις όπως  και 
της ακτοπλοϊκής κίνησης 
μεταξύ των λιμανιών  
Καβάλας και  Κεραμωτής 
με Θάσο.

Βεβαίως, θα μπορούσαν 
οι ξενοδόχοι να αναλά-
βουν και πάλι πρωτο-
βουλία συγκέντρωσης 
στοιχείων, από τους επι-
σκέπτες που φιλοξενούν, 
όπως είχε γίνει το 2015,  
προκειμένου να κατα-
γραφούν οι διαφορο-
ποιήσεις που έχουν γίνει 
όσον αφορά στην προ-
σέλκυση ξένων τουρι-
στών κατά τα τελευταία 
χρόνια και, να εξαχθούν 
χρήσιμα συμπεράσματα 
για το πως πιο επιτυχη-
μένα θα μπορέσει η Θά-
σος να αξιοποιήσει το 
τουριστικό της προϊόν.

Θάσος- τουρισμός
Ο Ιούλιος του 2022, θα ξεπεράσει και του 2019

Αυξάνεται η τουριστι-
κή κίνηση στη Θάσο, με 
πληρότητες στα κατα-
λύματα που φθάνουν το 
90%. Η συντριπτική πλει-

ονότητα των επισκεπτών 
του νησιού (σε ποσοστό 
70-80%) προέρχεται 
από τον οδικό τουρισμό 
(Ρουμάνοι, Βούλγαροι 

αλλά και Ούγγροι) ενώ 
αυξάνονται και οι πτή-
σεις τσάρτερ που φθά-
νουν στο αεροδρόμιο 
της Καβάλας, με προο-

ρισμό την Θάσο, από τις 
Σκανδιναβικές χώρες, τη 
Γερμανία, την Πολωνία, 
την Ολλανδία, την Δα-
νία, την Τσεχία, την Σλο-
βακία.

Με βάση τις κρατήσεις, 
φαίνεται ότι και η Θάσος 
θα φθάσει τα επίπεδα 
του 2019. Από τις πλη-
ρότητες του Σεπτεμβρί-
ου θα εξαρτηθεί αν θα 

ξεπεραστεί αυτό το επί-
πεδο.

«Χρειάζεται να επιμεί-
νουμε στον οδικό του-
ρισμό και να προσπαθή-
σουμε να επαναφέρουμε 
οδικώς επισκέπτες από 
την Κεντρική και Δυτική 
Ευρώπη, να βελτιώσου-
με τους κάθετους άξο-
νες και να μειώσουμε το 
χρόνο αναμονής στις ει-

σόδους της χώρας» ανέ-
φερε στην ΕΡΤ Καβάλας, 
ο πρόεδρος της Ένωσης 
Ξενοδόχων Θάσου, Πά-
ρης Παρασχούδης.

Παράλληλα, πρόσθεσε 
ότι πρέπει να ανοίξουν 
νέες αγορές τουριστών 
για το νησί μέσω των αε-
ροπορικών πτήσεων.

Άνοδος της τουριστικής κίνησης
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«Θα δοθούν άμεσα άλλα 
40 εκατ. ευρώ για να 
καλυφθούν και οι λογα-
ριασμοί που εκδόθηκαν 
τον Ιούνιο», είπε σε μή-
νυμά του ο πρωθυπουρ-
γός - «Δεν θα κρύψω ότι 
η παγκόσμια συγκυρία 
είναι δύσκολη και πα-
ντού, κάθε μέτρο μοιάζει 
μικρό μπροστά στις με-
γάλες ανάγκες» 

«Μέσα σε λίγες εβδομά-
δες, διεκπεραιώθηκαν 3 
εκατομμύρια αιτήσεις και 
σχεδόν 2 εκατομμύρια 
δικαιούχοι εισπράττουν, 
ήδη, ποσά από 18 έως 
και 600 ευρώ»,  αναφέ-
ρει ο Πρωθυπουργός, 
Κυριάκος Μητσοτάκης 
στο μήνυμά του προς 
τους πολίτες με αφορ-
μή την ενεργοποίηση 
του Power Pass για την 
ενέργεια.

Ο κ. Μητσοτάκης τόνισε 
ότι αποκαθίσταται μια 
αδικία, υπογραμμίζοντας 
ότι συνολικά πιστώνο-
νται 260 εκατομμύρια 
ευρώ σε λογαριασμούς 
πολιτών, ενώ όπως είπε, 
θα δοθούν άμεσα άλλα 
40 εκατομμύρια ευρώ 
για να καλυφθούν και οι 
λογαριασμοί που εκδό-
θηκαν τον Ιούνιο.

Ο πρωθυπουργός σημεί-
ωσε ότι αυτή η ενίσχυση 
σε συνδυασμό με άλλες 
εκπτώσεις και επιδοτή-
σεις, που επίσης ισχύουν, 
μετριάζει το βάρος των 
ανατιμήσεων από τον 
πόλεμο στην Ουκρα-
νία και την παγκόσμια 
κρίση στην Ενέργεια.

Τόνισε επίσης ότι η οικο-
νομική ενίσχυση γίνεται 
εφικτή χάρη στην ανά-

πτυξη που δίνει δημοσι-
ονομικό χώρο, σημείωσε 
ότι οι τιμές του φυσικού 
αερίου εξαπλασιαστήκαν 
από πέρσι, και τόνισε:

«Είμαστε σε πόλεμο. Και 
αυτό είναι το κόστος 
της εθνικής μας άμυνας 
απέναντι σε μία παγκό-
σμια πρόκληση, που ζητά 
ευρωπαϊκή απάντηση. 
Απάντηση, που η χώρα 
μας θα διεκδικεί μέχρι 
να δοθεί. Στο μεταξύ, 
ωστόσο, η κυβέρνηση θα 
εξαντλεί κάθε δημοσιο-
νομικό περιθώριο ώστε 
να προστατεύει την αγο-
ραστική δύναμη των πο-
λιτών. Όμως τα περιθώ-
ρια έχουν και όρια. Και 
όποιος υπόσχεται εύκο-
λες λύσεις λέει, απλώς, 
εύκολα ψέματα».

Η δήλωση του Κυριά-
κου Μητσοτάκη για το 
Power Pass

Από σήμερα, η Πολιτεία 
ενεργοποιεί ένα ακόμη 
όπλο στη μάχη κατά της 
ακρίβειας, που πολιορκεί 
όλες τις χώρες και όλα 
τα νοικοκυριά: η εφαρ-
μογή Power Pass ξεκινά 
να αποζημιώνει αναδρο-
μικά τους καταναλωτές 
για μέρος των αυξήσεων 

στο ρεύμα από τον περα-
σμένο Δεκέμβριο μέχρι 
και τον Ιούνιο. Αποκαθι-
στούμε, έτσι, μία αδικία.

Μέσα σε λίγες εβδομά-
δες, διεκπεραιώθηκαν 
3 εκατομμύρια αιτήσεις. 
Και σχεδόν 2 εκατομμύ-
ρια δικαιούχοι εισπράτ-
τουν, ήδη, ποσά από 18 
έως και 600 ευρώ. Κάτι 
που σε συνδυασμό με 
άλλες εκπτώσεις και 
επιδοτήσεις, που επί-
σης ισχύουν, μετριάζει 
το βάρος των ανατιμή-
σεων από τον πόλεμο 
στην Ουκρανία και την 
παγκόσμια κρίση στην 
Ενέργεια. Συνολικά, 
260 εκατομμύρια ευρώ 
πιστώνονται σε λογα-
ριασμούς πολιτών, που 
ειδοποιούνται από την 
πλατφόρμα ή με μήνυμα 
στον υπολογιστή τους. 
Ενώ θα δοθούν άμεσα 
άλλα 40 εκατομμύρια 
ευρώ για να καλυφθούν 
και οι λογαριασμοί που 
εκδόθηκαν τον Ιούνιο.

Πρόκειται για μία ακό-
μη δράση ανακούφισης. 
Που γίνεται δυνατή, 
όμως, χάρη στην ανά-
πτυξη η οποία μας προ-
σφέρει μεγαλύτερο δη-
μοσιονομικό χώρο. Αλλά 

και χάρη στην επιλογή 
μας τα οφέλη από αυ-
τήν να επιστρέφουν στην 
κοινωνία. Γιατί ξέρω 
καλά την καθημερινή πί-
εση που ασκεί ο εισαγό-
μενος πληθωρισμός. Σε 
αυτόν υψώνουμε τώρα 
άλλο ένα ανάχωμα. Που 
προφανώς θα το ήθελα 
μεγαλύτερο. Αλλά που 
πρέπει να ζυγίζεται στο 
μέτρο της πραγματικότη-
τας και των εθνικών μας 
αντοχών.

Η νέα στήριξη στο ρεύμα 
είναι επίσης στοχευμένη 
παρέμβαση. Συνοδεύει, 
άλλωστε, και την εξου-
δετέρωση στην πράξη 
της ρήτρας αναπροσαρ-
μογής που θα τεθεί σε 
εφαρμογή από τον Αύ-
γουστο. Θέλω να θυμί-
σω, όμως, ότι ήδη οι τι-
μές του φυσικού αερίου 
έχουν 6πλασιαστεί σε 
σχέση με πέρυσι. Καμία 
κυβέρνηση δεν μπορεί 
να καλύψει μία τέτοια 
αύξηση. Μπορεί μόνο να 
την περιορίζει. Και αυτό 
κάνουμε με πρωτοβουλί-
ες, όπως η σημερινή, που 
καλύπτει το 60% των 
αυξήσεων που έχουν με-
σολαβήσει.

Είμαστε σε πόλεμο. Και 

αυτό είναι το κόστος 
της εθνικής μας άμυνας 
απέναντι σε μία παγκό-
σμια πρόκληση, που ζητά 
ευρωπαϊκή απάντηση. 
Απάντηση, που η χώρα 
μας θα διεκδικεί μέχρι 
να δοθεί. Στο μεταξύ, 
ωστόσο, η κυβέρνηση θα 
εξαντλεί κάθε δημοσιο-
νομικό περιθώριο ώστε 
να προστατεύει την αγο-
ραστική δύναμη των πο-
λιτών. Όμως τα περιθώ-
ρια έχουν και όρια. Και 
όποιος υπόσχεται εύκο-
λες λύσεις λέει, απλώς, 
εύκολα ψέματα.

Δεν θα κρύψω ότι η πα-
γκόσμια συγκυρία είναι 
δύσκολη. Και παντού, 
κάθε μέτρο μοιάζει μικρό 
μπροστά στις μεγάλες 
ανάγκες. Αλλά γνωρίζω 
καλά και τις ικανότητες 
που δείξαμε στις δοκιμα-
σίες που ζήσαμε. Όπως 
και τη δύναμη της ενό-
τητας και της σταθερό-
τητας. Ένα, λοιπόν, μπο-
ρώ να υποσχεθώ: Ότι θα 
είμαστε δίπλα σε κάθε 
Ελληνίδα και κάθε Έλλη-
να, μέχρι να περάσει και 
αυτή η τρικυμία. Μέχρι 
να βγούμε ξανά νικητές. 
Όλοι μαζί!

Μητσοτάκης για αυξήσεις στο ρεύμα
Είμαστε σε πόλεμο, θα προστατεύσουμε την αγοραστική δύναμη 
των πολιτών

«Πράσινο» θα είναι το 
50% της ηλεκτρικής 
ενέργειας έως το τέ-
λος του έτους, τόνισε 
ο υπουργός Περιβάλ-
λοντος και Ενέργειας - 
«Ήδη έχουμε τετραπλα-
σιάσει τις εγκαταστάσεις 
των ΑΠΕ τα τελευταία 
τρία χρόνια»

"Μόνο μέσα στο 2022 
έχουμε εξοικονομήσει 
πάνω από μισό δισ. ευρώ, 
επειδή η αύξηση της παρα-
γωγής ενέργειας των Ανα-
νεώσιμων Πηγών Ενέργει-
ας (ΑΠΕ) μας επέτρεψε να 
εισαγάγουμε λιγότερο φυ-
σικό αέριο, σε σχέση με 
περασμένες χρονιές".

Αυτό επισημαίνει, σε δη-
λώσεις του στο Αθηναϊκό 
- Μακεδονικό Πρακτορείο, 
ο υπουργός Περιβάλλο-

ντος και Ενέργειας Κώστας 
Σκρέκας, με αφορμή τους 
επικείμενους διαγωνισμούς 
για νέες μονάδες Ανανε-
ώσιμων Πηγών Ενέργειας 
(ΑΠΕ) που αποφάσισε το 
υπουργείο, αλλά και την 
αναβάθμιση των στόχων 
για συμμετοχή των ΑΠΕ 
στο ενεργειακό ισοζύγιο 
ως το 2030.

«Αμετάθετος στόχος της 
κυβέρνησής μας, τονίζει 
ο υπουργός, παραμένει η 
Πράσινη Μετάβαση, την 
οποία υλοποιούμε παρά 
τις πρωτοφανείς δυσκολίες 
που προκαλεί ο οικονομικός 
πόλεμος που έχει κηρύξει η 
Ρωσία στην Ευρώπη, συνε-
πώς και στην Ελλάδα. Ήδη 
έχουμε τετραπλασιάσει τις 
εγκαταστάσεις Ανανεώσι-
μων Πηγών Ενέργειας τα 

τελευταία τρία χρόνια, με 
διπλό αποτέλεσμα: Πρώ-
τον να δώσουμε ώθηση 
στην αλλαγή του μείγμα-
τος παραγωγής ενέργειας 
υπέρ του Περιβάλλοντος 
και δεύτερον να επιτύχου-
με σημαντική εξοικονόμηση 
στις τσέπες των πολιτών. 
Την πολιτική αυτή που οδη-
γεί στην ενεργειακή αυτο-
νομία της χώρας την πι-
στεύουμε, την υλοποιούμε 
και θα τη συνεχίσουμε με 
αποφασιστικότητα».

Το ΥΠΕΝ προχωρά σε μπα-
ράζ διαγωνισμών για ανα-
νεώσιμες πηγές ενέργειας 
συνολικής ισχύος 3.800 
μεγαβάτ με στόχο - μεταξύ 
άλλων - την επιτάχυνση της 
απεξάρτησης από τα ορυ-
κτά καύσιμα και κυρίως το 
ρωσικό φυσικό αέριο.

Ο πρώτος διαγωνισμός για 
1000 μεγαβάτ θα γίνει το 
Σεπτέμβριο και θα ακολου-
θήσει δεύτερος διαγωνι-
σμός μέσα στη χρονιά για 
600 μεγαβάτ. Η απόφαση 
του κ. Σκρέκα με την οποία 
καθορίστηκαν οι προδια-
γραφές του πρώτου δια-
γωνισμού θεσπίζει και το 
χρονοδιάγραμμα για την 
υλοποίηση των επόμενων 
διαγωνιστικών διαδικασιών 
το οποίο έχει ως εξής:

-Το 2022 θα γίνουν διαγω-
νισμοί για 1700 μεγαβάτ 
αιολικών και φωτοβολτα-
ϊκών σταθμών καθώς και 
200 μεγαβάτ αιολικά, φω-
τοβολταϊκά σε συνδυασμό 
με αποθήκευση ενέργειας.

-Το 2023 ακολουθούν δι-
αγωνισμοί για 1400 μεγα-
βάτ.

-Το 2024 άλλα 500 μεγα-
βάτ.

Οι μονάδες αυτές αποτε-
λούν ένα τμήμα των επεν-
δύσεων που απαιτούνται 
για να επιτευχθούν οι στό-
χοι του 2030 σε πρώτη 
φάση και ο τελικός στόχος 
της κλιματικής ουδετερότη-
τας το 2050, καθώς πρό-
σθετες μονάδες αναμένεται 
να ενταχθούν εκτός δια-
γωνισμών. Οι στόχοι όπως 
τους προδιέγραψε πρό-
σφατα ο κ. Σκρέκας και θα 

αποτυπωθούν σύντομα στο 
νέο ενεργειακό σχεδιασμό 
είναι, το ποσοστό συμμε-
τοχής των ΑΠΕ στο ισοζύ-
γιο ηλεκτρικής ενέργειας 
να αυξηθεί από 42% το 
2021 (που ήταν το μερίδιο 
αιολικών, φωτοβολταϊκών, 
υδροηλεκτρικών κλπ. ΑΠΕ) 
σε 50% το 2022, 62% το 
2026 και πάνω από 70% 
το 2030. Τη χρονιά αυτή 
θα λειτουργούν σύμφωνα 
με τον προγραμματισμό μο-
νάδες ΑΠΕ ισχύος 24 γιγα-
βάτ, άλλα 2,5 γιγαβάτ υπε-
ράκτια αιολικά και μονάδες 
αποθήκευσης 5 γιγαβάτ.

Όπως επισημαίνουν οι εκ-
πρόσωποι του κλάδου των 
ΑΠΕ το μεγάλο στοίχημα 
για την επίτευξη των στό-
χων, εκτός από την απλού-
στευση των διαδικασιών 
αδειοδότησης με ρυθμίσεις 
όπως αυτές που ψηφί-
στηκαν πρόσφατα από τη 
Βουλή, είναι η αναβάθμιση 
των δικτύων προκειμένου 
να "χωράνε" περισσότερες 
μονάδες και να αυξηθεί η 
δυνατότητα απορρόφη-
σης "πράσινης" ενέργει-
ας.

Οι διαγωνισμοί που απο-
φάσισε το ΥΠΕΝ και υλο-
ποιεί η ΡΑΕ γίνονται με 
κριτήριο αξιολόγησης την 
χαμηλότερη τιμή πώλησης 
της "πράσινης" ενέργειας 
στο δίκτυο. Η προκήρυξη 

θέτει τις τιμές εκκίνησης 
(που είναι οι ανώτατες τι-
μές) οι οποίες για τον δι-
αγωνισμό του Σεπτεμβρί-
ου καθορίζονται για τους 
φωτοβολταϊκούς σταθμούς 
στα 54Euro/MWh και για 
τους αιολικούς σταθμούς 
στα 63Euro/MWh. Οι τιμές 
εκκίνησης είναι αυξημένες 
σε σχέση με τον προηγού-
μενο διαγωνισμό που έγινε 
τον Μάιο του 2021 (ήταν 
53,86 Euro/MWh), λόγω 
της κρίσης που μεσολάβη-
σε, της έλλειψης πρώτων 
υλών που οδήγησε σε αύ-
ξηση του κόστους κατα-
σκευής των ΑΠΕ αλλά και 
κυρίως της ανόδου των 
επιτοκίων. Ωστόσο η μέση 
τιμή στο διαγωνισμό του 
2021 διαμορφώθηκε κάτω 
από 40 ευρώ ανά μεγα-
βατώρα (η ελάχιστη έπεσε 
στα 32,97 ευρώ) και εύλο-
γα αναμένεται ότι ο αντα-
γωνισμός θα πιέσει προς 
τα κάτω τις τιμές και στο 
διαγωνισμό του Σεπτεμ-
βρίου. Αξίζει να σημειωθεί 
ότι, συγκριτικά, οι τιμές 
της ηλεκτρικής ενέργειας 
το τελευταίο διάστημα στο 
ελληνικό Χρηματιστήριο 
διαμορφώνονται μεταξύ 
250 και 350 ευρώ ανά 
μεγαβατώρα, κάτι που 
σημαίνει ότι η αύξηση της 
συμμετοχής των ΑΠΕ στην 
αγορά μειώνει τις τιμές.

Σκρέκας για «πράσινη» μετάβαση
Εξοικονομήσαμε πάνω από μισό δισ. ευρώ από ΑΠΕ μέσα στο 2022
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Δείτε πώς και πότε θα 
κάνετε αίτηση ανάλογα 
με τον λήγοντα αριθμό 
του ΑΦΜ σας - Η δια-
δικασία μπορεί να γίνει 
και μέσω ΚΕΠ - Στα €31 
εκατ. το πρόγραμμα που 
θα ισχύει και για τα επό-
μενα τρία χρόνια

Σε λειτουργία τέθηκε  μέσω 
του vouchers.gov.gr, σή-
μερα Σάββατο 16 Ιουλίου 
το νέο πλήρως αναβαθμι-
σμένο πρόγραμμα «Του-
ρισμός για Όλους» που 
αφορά στην επιδότηση των 
τουριστικών δαπανών δια-
μονής για 200.000 πολίτες. 
Μέσα σε 3 ώρες από την 
ώρα λειτουργίας της, ξεπέ-
ρασε τις 35.000 αιτήσεις.

Πρόκειται για το νέο πρό-
γραμμα του Υπουργείου 
Τουρισμού -σε συνεργα-
σία με τα Υπουργεία Ψη-
φιακής Διακυβέρνησης, 
Οικονομικών, Ανάπτυξης 
& Επενδύσεων- για την 
άμεση ενίσχυση της εγχώ-
ριας τουριστικής δραστη-
ριότητας, που εντάσσεται 
στο πλαίσιο της ευρύτερης 
στρατηγικής της Κυβέρ-
νησης για τη στήριξη των 
ελληνικών νοικοκυριών και 
επιχειρήσεων απέναντι στις 
επιπτώσεις της παγκόσμιας 
πληθωριστικής κρίσης.

Με το νέο «Τουρισμός για 
Όλους PASS» οι δικαιούχοι 
θα μπορούν να εκδώσουν 
μία άυλη ψηφιακή χρεω-
στική κάρτα, την οποία θα 
μπορούν να χρησιμοποιή-
σουν για τη διαμονή τους 
σε όποιο ξενοδοχείο ή κα-
τάλυμα της χώρας επιλέ-
ξουν.

Το πρόγραμμα αποτε-
λεί μία αναβαθμισμένη 
εκδοχή του ομώνυμου 
προγράμματος των προη-
γούμενων ετών, καθώς για 
πρώτη φορά προσφέρεται:

Αυξημένη επιδότηση 150€ 
ανά δικαιούχο (από 120€ 
που ήταν πέρυσι)

Ειδική πρόβλεψη για υψη-
λότερη επιδότηση 200€ για 
ΑμεΑ με αναπηρία άνω του 
67%

Ανέπαφη πληρωμή και 
εξαργύρωση του e-voucher 
σε κάθε πάροχο διαμονής 
(ξενοδοχεία, καταλύματα 
κ.α.) και σε κάθε προορισμό 
της χώρας, χωρίς γεωγρα-
φικούς περιορισμούς

Άμεση αποζημίωση των πα-
ρόχων, γεγονός που βάζει 
τέλος στην αναμονή και τις 
χρονοβόρες γραφειοκρατι-

κές διαδικασίες

Εξαργύρωση του e-
voucher εφάπαξ ή σε 
δόσεις μέχρι και τον Ιούνιο 
του 2023, ώστε υποστηρι-
χθεί και η επιλογή διακο-
πών εκτός υψηλής τουρι-
στικής περιόδου.

Κατόπιν παρέμβασης του 
Πρωθυπουργού, Κυριάκου 
Μητσοτάκη, ο προϋπολο-
γισμός του νέου ψηφιακού 
προγράμματος «Τουρισμός 
για Όλους» ανέρχεται φέ-
τος στα 31 εκατ. ευρώ, ξε-
περνώντας κατά πολύ το 
ποσό που απορροφήθηκε 
κατά τα προηγούμενα δύο 
έτη του προγράμματος. Πα-
ράλληλα, εξασφαλίστηκε 
η επέκταση του προγράμ-
ματος για τα επόμενα τρία 
χρόνια, δηλαδή μέχρι το 
2025.

Αίτηση για το πρόγραμ-
μα μπορούν να υποβάλ-
λουν πολίτες με ατομικό 
εισόδημα έως 16.000€ και 
οικογενειακό εισόδημα έως 
28.000€, ποσό που προ-
σαυξάνεται για κάθε παιδί.

1*. Συγκεκριμένα:

H λειτουργία της ψηφι-
ακής πλατφόρμας είναι 
ιδιαίτερα απλή, καθώς 

για την υποβολή της αί-
τησης κάθε πολίτης χρει-
άζεται μόνο τους κωδι-
κούς του στο Taxisnet 
και την επιβεβαίωση 
ενός αριθμού κινητού 
τηλεφώνου και μίας δι-
εύθυνσης e-mail. Όλα 
τα υπόλοιπα στοιχεία 
αντλούνται αυτόματα, 
μέσω του Κέντρου Δι-
αλειτουργικότητας της 
Γενικής Γραμματείας 
Πληροφοριακών Συστη-
μάτων Δημόσιας Διοίκη-
σης.

Οι αιτήσεις υποβάλλο-
νται με βάση τον λήγο-
ντα αριθμό του ΑΦΜ 
των δικαιούχων.

Συγκεκριμένα:

Όσοι έχουν ΑΦΜ που 
λήγει σε 1, 2 και 3, μπο-
ρούν να υποβάλουν τις 
αιτήσεις τους από το 
Σάββατο 16 Ιουλίου.
Όσοι έχουν ΑΦΜ που 
λήγει σε 4, 5 και 6, μπο-
ρούν να υποβάλουν τις 
αιτήσεις τους από την 
Κυριακή 17 Ιουλίου.
Από τη Δευτέρα 18 
Ιουλίου, η ηλεκτρονική 
πλατφόρμα για την υπο-
βολή των αιτήσεων θα 
είναι ανοικτή για όλα τα 
ΑΦΜ και θα παραμείνει 
ανοικτή μέχρι και την Πέ-
μπτη 21 Ιουλίου και ώρα 
23:59.

Η διαδικασία μπορεί 
να διεκπεραιωθεί και 
μέσω ΚΕΠ.

Επισημαίνεται ότι στις αι-
τήσεις δεν τηρείται χρο-
νική προτεραιότητα, ενώ 
οι τελικοί δικαιούχοι του 
προγράμματος θα ανα-
δειχθούν με ηλεκτρονική 
κλήρωση μεταξύ των δι-
καιούχων που θα έχουν 
υποβάλει αίτηση.

Το τηλέφωνο εξυπηρέ-
τησης για τους πολίτες 
είναι το 210-2600610 
και η γραμμή θα ξεκινή-
σει τη λειτουργία της πα-
ράλληλα με τη λειτουρ-
γία της πλατφόρμας.

Αναλυτικές πληροφορί-
ες μπορούν να βρουν οι 
ενδιαφερόμενοι στους 
συνδέσμους: https://
www.ktpae.gr/ και 
https://vouchers.gov.gr/ 
(μετά τις 12:00 μ.μ.).

Επιλεγέντες ως δικαιού-
χοι στο πλαίσιο του προ-
γράμματος «Κοινωνικός 
Τουρισμός» (2021-2022 
και 2022-2023) του 
Ο.Α.Ε.Δ. και της Δ.Υ  .Π.Α. 
-ανεξαρτήτως από το 
εάν έκαναν χρήση ή όχι 
της παροχής- καθώς και 
ωφελούμενοι του προ-
γράμματος «Evia-Samos 
Pass» υπενθυμίζεται ότι 
δεν μπορούν να λάβουν 
μέρος στο πρόγραμμα.

Ο Υπουργός Τουρι-
σμού, Βασίλης Κικί-
λιας, δήλωσε:

«Με τον πλέον απλό 
τρόπο -κάνοντας χρήση 
μόνο του κινητού τους- 

200.000 συμπολίτες 
μας θα μπορούν κάνουν 
διακοπές σε όποιο ξενο-
δοχείο ή κατάλυμα επι-
λέξουν, χωρίς γεωγρα-
φικούς περιορισμούς, 
όποτε και όπου το επι-
θυμούν. Και σε αυτή τη 
δύσκολη συγκυρία, υπο-
στηρίζουμε τη δυνατότη-
τα των συμπολιτών μας 
για διακοπές μέχρι το τέ-
λος του έτους, προκειμέ-
νου το μέρισμα της επι-
τυχίας από τον τουρισμό 
να φτάσει στην τσέπη 
κάθε Έλληνα που δυσκο-
λεύεται αυτή την εποχή, 
προκειμένου όλοι οι συ-
μπολίτες μας να μπο-
ρούν να ξεκουραστούν 
και να απολαύσουν τις 
ομορφιές της πατρίδας, 
όπως ακριβώς το δικαι-
ούνται».

Η Υφυπουργός Τουρι-
σμού, Σοφία Ζαχαρά-
κη, δήλωσε:

«Το νέο πρόγραμμα απο-
τελεί μία ισχυρά ανα-
βαθμισμένη εκδοχή του 
ομώνυμου προγράμμα-
τος των προηγούμενων 
ετών. Οι 200.000 δικαι-
ούχοι του, μπορούν να 
χρησιμοποιήσουν την 
αυξημένη επιδότηση των 
150€ σε κάθε πάροχο 
διαμονής (ξενοδοχεία, 
καταλύματα) σε όλη τη 
χώρα. Οι πάροχοι πλη-
ρώνονται πλέον άμεσα. 
Υπάρχει αυξημένη ενί-
σχυση 200€ για Αμεα, 
ενώ η χρήση της ενίσχυ-
σης μπορεί να γίνει μέχρι 
και τον Ιούνιο 2023. Με 
την πρωτοβουλία αυτή, 
ανταποκρινόμαστε στη 
δέσμευσή μας για βελ-
τίωση του παλαιού προ-
γράμματος, στηρίζοντας 
έμπρακτα τους συμπο-
λίτες μας και την κοινω-
νία, ώστε να ενισχυθεί η 
δυναμική και του εσωτε-
ρικού τουρισμού, σε μια 
χρονιά όπου ήδη κατα-
γράφονται εξαιρετικές 
επιδόσεις από τις του-
ριστικές ροές στη χώρα 
μας».

«Τουρισμός για Όλους»
Ξεπέρασε τις 35.000 αιτήσεις μέσα σε 3 ώρες η πλατφόρμα

1*
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Με τη στήλη αυτή είμαι στη διάθεσή σας να 
απαντήσω με υπευθυνότητα σε ερωτήσεις 
που  αφορούν προβληματισμούς σας σχετικά 
με τα παιδιά και την εκπαιδευτική τους πορεία. 
Στείλτε μου τις ερωτήσεις σας στο vvasiliad@
outlook.com ή τηλεφωνείστε στο 2510220201

Από τη

Βασιλειάδου Βασιλική

• Mαθηματικός

• Κάτοχος Master in Education-Roehampton University

• Τ.β.  Καθηγητή Πανεπιστημίου Κρήτης

• Διευθύντρια σπουδών στα φροντιστήρια ΠΟΥΚΑΜΙΣΑΣ Καβάλας

• Μέλος του Δ.Σ. Μαθηματικής εταιρίας

ΩΣ ΕΔΩ...

Στρίβειν…..αλλά Ελληνικά

Το 1815 ο Ναπολέων ητήθη στο Βατερλώ και εκδιώχθηκε από την εξουσία. Οι σύμμαχοι 
νικητές ήθελαν να επιβάλλουν αυστηρές κυρώσεις που έφταναν μέχρι το διαμελισμό της 
Γαλλίας. Ο Καποδίστριας ήταν εκπρόσωπος της Ρωσίας.  

Υποστήριξε και πέτυχε τον περιορισμό των κυρώσεων αυτών στη φιλελεύθερη Γαλλία που 
ήταν αντίθετη στα δεσποτικά καθεστώτα των νικητών. 

Ο Λουδοβίκος ΙΗ’ θέλοντας να δείξει ευγνωμοσύνη στον Έλληνα διπλωμάτη, του πρόσφε-
ρε ένα μεγάλο ποσό. 

Ο Καποδίστριας το αρνήθηκε όμως επειδή ο Λουδοβίκος επέμενε, υπέδειξε στον Βασιλιά 
Λουδοβίκο να στείλει βιβλία που θα έχει ανάγκη η Ελλάδα όταν απελευθερωθεί.

Οι Γάλλοι…..δεν τα έσετιλαν ποτέ!  

ΙΣΟΚΡΑΤΗΣ
Μια μέρα παρουσιάστηκε στον περίφημο ρήτορα ένας επι-
πόλαιος και φλύαρος νέος, ο οποίος ήθελε να γίνει μαθη-
τής του.

Ο Ισοκράτης έμεινε για λίγο σκεπτικός και στη συνέχεια 
ζήτησε από τον νέο διπλή αμοιβή.

Ο νέος παραξενεύτηκε και ζήτησε το λόγο.
Ο ρήτορας απάντησε:

‘Τον ένα μισθό τον ζητώ για να σου μάθω να μιλάς και τον 
άλλο για να μάθεις να σωπαίνεις’

10.7.1878 Οι Άγγλοι αποβιβάζονται στη Κύπρο που αγό-
ρασαν από τους Τούρκους στις 4.6.1878

11.7.1908 Λήξη του Μακεδονικού Αγώνα με την επανά-
σταση των Νεότουρκων και τη δημοσίευση διακήρυξης συ-
ντάγματος και προκήρυξης εκλογών.

12.7.1949 Η Γιουγκοσλαβία κλείνει τα σύνορά της στους 
μαχητές του Δημοκρατικού Στρατού που βοήθησε τελικά 
στη συντριβή του. 

............................................................................................................

‣ Διαβάσαμε και αυτά...

‣ Μνήμες

‣ Οι Μεγάλοι μας είπαν….. 

Και όμως είναι γεγο-
νός! Υπάρχουν πολ-
λές περιπτώσεις ο 

έπαινος στον μαθητή μας 
ή στο παιδί μας να γίνεται 
με λάθος τρόπο και να έχει 
αρνητικές επιπτώσεις.

 Φυσικά και ο έπαι-
νος στα παιδιά επιβάλλε-
ται και τους δίνει κίνητρο 
να συνεχίσουν μια καλή 
συμπεριφορά, μια καλή 
προσπάθεια μελέτης κ.λ.π. 

 Συγκεκριμένα, με το 
σωστό τρόπο επαίνου και 
επιβράβευσης μπορούμε 
να πετύχουμε τα εξής:

• Το παιδί αναλαμβά-
νει πιο εύκολα πρωτοβου-
λίες

• Ενισχύεται η αυτο-
πεποίθηση του

• Παροτρύνεται να 
γίνει καλύτερο

• Βελτιώνονται οι 
μαθητικές του επιδόσεις

Πώς όμως η επιβράβευση 
και ο έπαινος μπορεί να 
επιτευχθεί σωστά; 

 Είναι πολύ σημαντι-
κό να αποφεύγουμε ‘τα-
μπέλες’ και υπερβολικές ή 
βαρύγδουπες εκφράσεις. 
Η χρήση των παραπάνω 
αφενός δεν πείθουν πάντα 
τα παιδιά, αφετέρου τους 
καθησυχάζουν και διακό-
πτουν τη προσπάθεια.

 Τα παιδιά έχουν ανάγκη 
από το:
• Να έχουν στόχους 
και να προσπαθούν να 
αποδεικνύουν πράγματα  
για να επιβραβευτούν.

• Να τους επαινούν 
με επιχειρήματα και να 

τους εξηγούν με όσο γί-
νεται μεγαλύτερη ακρίβεια 
το τι ακριβώς κάνανε καλά 
και στο τι βελτιώθηκαν

• Να υπάρχει έπαινος 
της απουσίας μιας ενο-
χλητικής συμπεριφοράς 
κάνοντας αναφορά στο τι 
μπορεί να συνέβαινε αν 
συνέχιζε η κακή αυτή συ-
μπεριφορά.

Μας ρωτάτε, απαντού-
με…

 Η κυρία Α.Τ. ρωτά-
ει: ‘ Ο γιος μου είναι πολύ 
κακός μαθητής από τη Α 
γυμνασίου. Τώρα είναι Α 
Λυκείου και επειδή οι τά-
ξεις του Λυκείου είναι οι 
πιο βασικές, αποφάσισα να 
κάνω ότι μπορώ για να τον 
βοηθήσω. Διαβάζω σε άρ-
θρα και συζητάω με γονείς 
ότι πρέπει να  επαινούμε τα 
παιδιά μας για να αρχίσουν 
να διαβάζουν και να μην 
αισθάνονται αδύναμα. Ξε-
κίνησα λοιπόν να τον επι-

βραβεύω έστω και αν κάνει 
λάθος σε μια άσκηση και 
ότι είναι ο καλύτερος και 
δεν το ξέρει. Δεν έχω δει 
κανένα αποτέλεσμα, ίσα ίσα 
με ειρωνεύεται.. Κάνω κάτι 
λάθος;..’

Αγαπητή κυρία, 

 Ο γιός σας έχει συ-
νηθίσει πολλά χρόνια να 
είναι αδύναμος και να ει-
σπράττει την ίδια αίσθη-
ση από τους οικείους του. 
Άρα, είναι πολύ δύσκολο 
να πιστέψει ότι ξαφνικά 
πιστεύετε σε αυτόν και ότι 
είναι άριστος. 

 Θα ήταν αποτελε-
σματικό αν σε κάθε παιδί 
που βιώνει κάτι αντίστοι-
χο, του μιλάμε ρεαλιστικά 
χωρίς  να αναιρούμε την 
προηγούμενη άποψη μας 
γιατί αλλιώς θα φανεί ότι 
λέμε πράγματα που δεν πι-
στεύουμε.

 Συγκεκριμένα, πρέ-
πει να επαινείτε τη προ-
σπάθεια λέγοντας του ότι 
δεν έχει δώσει το 100%, 
αλλά ότι εκτιμάτε τη προ-
σπάθειά του και να τον 
πείσετε να εκμεταλλευτεί 
το μέγιστο των δυνατοτή-
των του για να αποδείξει 
ο ίδιος στον εαυτό του το 
πού μπορεί να φτάσει. Εί-
ναι σημαντικό να θέτετε 
μικρούς στόχους στο παι-
δί κάθε φορά, τονίζοντάς 
του τι περιμένετε μετά, 
ώστε να μην εφησυχάζει, 
να νιώθει ότι τον εκτιμούν, 
αλλά να έχει και συναίσθη-
ση του όγκου της δουλείας 
και της προσπάθειας που 
έχει ακόμα να κάνει για να 
γίνει άριστος.

Ευχές για επιτυχία

΄΄.. ο έπαι-
νος στα παι-
διά επιβάλ-
λεται και 
τους δίνει 
κίνητρο να 
συνεχίσουν 
μια καλή 
συμπεριφο-
ρά, μια καλή 
π ρ ο σ π ά -
θεια μελέτης 
κ.λ.π..΄΄
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Μάικλ Ρούμπιν: Αν οι 
ΗΠΑ δώσουν στην Τουρ-
κία F-16, τότε θα πρέπει 
να δώσουν στην Ελλάδα 
F-35 μαζί με αντιαερο-
πορικά

«Αν οι ΗΠΑ δώσουν 
στην Τουρκία F-16, 
τότε θα πρέπει να δώ-
σουν στην Ελλάδα 
F-35 μαζί με αντιαε-
ροπορικά», σημειώ-
νει στην «Κ» ο Senior 
Fellow στο American 
Enterprise Institute, 

Μάικλ Ρούμπιν. [AP 
Photo]

Βασίλης Κωστούλας
www.kathimerini.gr

Να διασφαλίσει στρατι-
ωτικό πλεονέκτημα για 
την Ελλάδα, με βάση την 
ποιότητα των εξοπλι-
σμών και κόντρα στην 
αριθμητική υπεροχή της 
Τουρκίας, εισηγείται 
στην αμερικανική κυβέρ-
νηση ο Senior Fellow 

στο American Enterprise 
Institute Μάικλ Ρούμπιν. 
Μιλώντας στην «Κ», εξη-
γεί γιατί το αμερικανικό 
Κογκρέσο δεν θα πρέ-
πει να ακολουθήσει τον 
πρόεδρο Μπάιντεν στην 
υπόσχεση προς τον Ερ-
ντογάν και τονίζει ότι 
αν τελικά προχωρήσει η 
αναβάθμιση των τουρκι-
κών F-16 τότε θα πρέπει 
να συνοδευτεί από την 
προμήθεια F-35 στην 
Ελλάδα μαζί με ενισχυ-
μένα αντιαεροπορικά 
συστήματα. Ευρύτερα, 
προτείνει για την Ελλάδα 
και την Κύπρο μια συμ-
φωνία στα πρότυπα της 
στρατηγικής επιλογής, 
την οποία η αμερικανική 
γραφειοκρατία υιοθέτη-
σε για το Ισραήλ από τη 
δεκαετία του ’60.

– Προτείνετε οι ΗΠΑ 
να διασφαλίσουν ένα 
εξοπλιστικό πλεονέ-
κτημα για την Ελλάδα 
και την Κύπρο στη ΝΑ 
Μεσόγειο, απέναντι 
στην Τουρκία. Πρόκει-
ται για ένα μοντέλο 
Ισραήλ; Ποιο είναι το 
σκεπτικό σας;

– Ναι, θα μπορούσατε να 
το αποκαλέσετε μοντέλο 
Ισραήλ. Η ρίζα του ζητή-
ματος είναι ότι με το Ισ-
ραήλ, στο αποκορύφωμα 
της αραβοϊσραηλινής 
σύγκρουσης στις δεκαε-
τίες του 1960, του 1970 
και του 1980, οι Ηνωμέ-
νες Πολιτείες καλλιέρ-
γησαν τόσο το Ισραήλ 
όσο και πολλά μετριο-

παθή αραβικά κράτη ως 
συμμάχους ενάντια στον 
μεγαλύτερο εχθρό του 
Ψυχρού Πολέμου: τη 
Σοβιετική Ενωση. Η Ου-
άσιγκτον δεν ήθελε τότε 
ούτε να γίνει επιθετική 
μαζί με το Ισραήλ εναντί-
ον των Αράβων, ούτε να 
επιτρέψει στους Αραβες 
να εξολοθρεύσουν το Ισ-
ραήλ.

Ξεκινώντας με τον πρό-
εδρο Λίντον Τζόνσον 
τη δεκαετία του 1960, 
αυτό οδήγησε σε ό,τι 
γνωρίζουμε ως Ποιοτικό 
Στρατιωτικό Πλεονέκτη-
μα (Qualitative Military 
Edge): Εάν οι Ηνωμένες 
Πολιτείες χρειαζόταν να 
εξοπλίσουν τα αραβικά 
κράτη για να αμυνθούν 
ενάντια στο σοβιετικό 
μπλοκ, τότε θα διασφά-
λιζε ότι το Ισραήλ θα είχε 
καλύτερα όπλα ακόμη 
και αν δεν θα μπορούσε 
ποτέ να ξεπεράσει τον 
συνολικό αριθμό των 
αραβικών αρμάτων μά-
χης, αεροσκαφών, πυ-
ροβολικού ή στρατευμά-
των. Αυτός είναι ο λόγος 
για τον οποίο, για παρά-
δειγμα, το Ισραήλ έλαβε 
τα F-4 Phantoms τη δε-
καετία του 1960 και σε 
ορισμένες περιπτώσεις 
πάνω από μια δεκαετία 
πριν από πιθανούς εμπό-
λεμους. Ηταν επίσης ο 
λόγος που η απόφαση 
του προέδρου Ρόναλντ 
Ρέιγκαν να πουλήσει αε-
ροσκάφη έγκαιρης προ-
ειδοποίησης AWAC στη 
Σαουδική Αραβία ήταν 

τόσο αμφιλεγόμενη εκεί-
νη την εποχή, επειδή θε-
ωρήθηκε ότι παραβίαζε 
τη συμφωνία του Ποιοτι-
κού Στρατιωτικού Πλεο-
νεκτήματος.

Η Αγκυρα είναι πιο 
πιθανό να χρησιμο-
ποιήσει τα F-16 ενα-
ντίον της Ελλάδας, 
της Κύπρου, της Αρ-
μενίας, της Συρίας 
ή των Κούρδων του 
Ιράκ παρά εναντίον 
των απειλών προς το 
ΝΑΤΟ. Άλλωστε, ο κα-
λύτερος τρόπος για 
τον Ερντογάν να ενι-
σχύσει την ετοιμότητα 
της Τουρκίας θα ήταν 
να απελευθερώσει 
τους πιλότους του από 
τη φυλακή.

Αυτό που ξεκίνησε ως 
de facto φόρμουλα τε-
λικά κατοχυρώθηκε στη 
γραφειοκρατία, έτσι 
ώστε μια επιτροπή του 
Πενταγώνου έπρεπε να 
υπογράψει πως τυχόν 
πιθανές πωλήσεις ή με-
ταφορές στα αραβικά 
κράτη δεν παραβίαζαν 
το ποιοτικό στρατιωτικό 
πλεονέκτημα του Ισραήλ.

– Θεωρείτε ότι οι ΗΠΑ 
θα πρέπει να ικανο-
ποιήσουν τα εξοπλι-
στικά αιτήματα της 
Αγκυρας, όπως η ανα-
βάθμιση των F-16; Σε 
αυτήν την περίπτωση, 
πώς θα εξασφαλιστεί 
το πλεονέκτημα για 
την Ελλάδα;

– Τυχαίνει να πιστεύω 
ότι η Τουρκία δεν χρει-
άζεται τα F-16 και τις 
αναβαθμίσεις τους, που 
υποσχέθηκε ο Μπάιντεν. 
Πρώτον, η Αγκυρα είναι 
πιο πιθανό να τα χρησι-
μοποιήσει εναντίον της 
Ελλάδας, της Κύπρου, 
της Αρμενίας, της Συρίας 
ή των Κούρδων του Ιράκ 
παρά εναντίον των απει-
λών προς το ΝΑΤΟ και, 
δεύτερον, ο καλύτερος 
τρόπος για τον Ερντογάν 
να ενισχύσει την ετοι-
μότητα της Τουρκίας θα 
ήταν να απελευθερώσει 
τους πιλότους του από 
τη φυλακή.

Ευτυχώς, έχουμε διά-
κριση εξουσιών στην 
Ουάσιγκτον και έτσι ο 
Μπάιντεν μόνος του δεν 
μπορεί να διατάξει την 
πώληση και αμφιβάλλω 
ότι το Κογκρέσο θα ακο-
λουθήσει σε αυτό. Αλλά, 
εάν η πώληση πραγμα-
τοποιηθεί, τότε η Ελλά-
δα όχι μόνο θα πρέπει 
να λάβει F-35, αλλά θα 
πρέπει επίσης να λάβει 
ενισχυμένα αντιαεροπο-
ρικά συστήματα για να 
διασφαλίσει ότι κάθε τε-
τραγωνικό εκατοστό των 
νησιών της στο Αιγαίο 
παραμένει ασφαλές. Η 
Τουρκία μπορεί να πα-
ραπονεθεί, αλλά δεν έχει 
κανέναν να κατηγορή-
σει εκτός από τον εαυτό 
της: αν δεν απειλούσαν 
την Ελλάδα και δεν κα-
ταλάμβαναν την Κύπρο, 
τότε δεν θα είχαν καμία 
ανησυχία.z

«Ποιοτικό στρατιωτικό πλεονέκτημα» απέναντι στην Τουρκία; 
Η ιδέα για μοντέλο Ισραήλ στην Ελλάδα
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Τραγικό το δυστύχημα που 
συνέβη το Σάββατο το βρά-
δυ . Το αεροπλάνο κατέ-
πεσε σε αγροτική περιοχή 
των Αντιφιλίππων τύπου 
Antonov (An-12) οδήγη-
σε στον θάνατο τα 8 μέλη 
του πληρώματος  . Υπάρχει 
όμως μεγάλη ανησυχία για 
το φορτίο που μετέφερε  τα 
πυρομαχικά..  

Η πτώση του αεροσκάφους 
Antonov εξελίχθηκε σε 
θρίλερ  αφού έπεσε πολύ 
κοντά κοντά στα χωριά Ανι-
φίλιπποι και Παλαιοχώρι 
Καβάλας. Οι αρχές αναζη-
τούν απαντήσεις για το με-
ταγωγικό αεροσκάφος που 
κατέπεσε και συνετρίβη σε 
γεωργική έκταση, ανάμεσα 
στους οικισμούς Παλαιο-
χώρι και Αντιφίλιπποι, στο 
Δήμο Παγγαίου.

Το πλήρωμα ήταν οκτα-
μελές – όλοι Ουκρανοί. 
Εκπρόσωπος της ουκρανι-
κής αεροπορικής εταιρίας 
Meridian Cargo δήλω-
σε ότι είναι νεκρά όλα τα 
μέλη του πληρώματος του 
αεροσκάφους. «Φυσικά 
δεν επιβίωσαν της συντρι-
βής», δήλωσε τηλεφωνικά 
στο πρακτορείο ειδήσεων 
Reuters, ενώ αρνήθηκε να 
σχολιάσει περισσότερες λε-
πτομέρειες για την αεροπο-
ρική τραγωδία.

Στο σημείο της πτώσης έχει 
σπεύσει ειδική στρατιωτική 
ομάδα για να συμμετέχει 
στις έρευνες.Η μετακίνη-
ση της ειδική μονάδας του 
Ελληνικού Στρατού έγι-
νε με αεροπλάνο CH-47D 
από τα Μέγαρα. Στην πε-
ριοχή έχουν μεταβεί επίσης 
δύο Τάγματα Εκκαθάρισης 
Ναρκοπεδίων Ξηράς

Μέλη του Ειδικού Διακλα-
δικού Λόχου Πυρηνικής Βι-
ολογικής Χημικής Άμυνας 
του ΓΕΕΘΑ με 14 άτομα, 
είναι στην περιοχή προκει-
μένου να ερευνήσουν τον 
χώρο , δίνοντας έμφαση σε 
μια λευκή ουσία που εντό-
πισαν μέλη της ΕΜΑΚ. Στην 
περιοχή και  στο σημείο της 
πτώσης έχει απαγορευτεί η 
κυκλοφορία. 

ΙΣΤΟΡΙΚΑ

Ιστορικά δεν είναι η πρώ-
τη φορά που πέφτει αερο-
πλάνο στην περιοχή μας. 
Τα ..πρώτα αεροπλάνα που 
έπεσαν ήταν στην διάρκεια 
του πρώτου παγκοσμίου 
πολέμου στις μάχες μετα-
ξύ Γερμανών και Γάλλων, 
Άγγλων και Ελλήνων στην 
Θάσο και στην θαλάσσια 

περιοχή στο κόλπο της Κα-
βάλας. 

Στη διάρκεια της κατοχής 
είχαμε  ατυχήματα με τα 
υδροπλάνα των Γερμανών 
που υπήρχαν στο λιμάνι της 
Καβάλας. 

Τον Ιούνιο του 1949 στην 
καταγραφή της τοπικής 
ιστορίας, συναντάμε ένα 
γεγονός που απασχόλησε 
το πανελλήνιο για την τρα-
γικότητά του. Ήταν το Αε-
ροπορικό δυστύχημα, όπου 
αεροσκάφος της Τ.Α.Ε. έπε-
σε στην Μαλακάσα. Είχε ξε-
κινήσει από το Αεροδρόμιο 
του Αμυγδαλεώνα. Ήταν η 
Δευτέρα της 6ης Ιουνίου 
1949 ,το αεροπλάνο τύπου 
«Ντακότα» της Αεροπορι-
κής Εταιρείας Τ.Α.Ε. κάνει 
την εμφάνιση του στον 
ουρανό της Καβάλας. Από 
το ύψωμα του Αγίου Σίλα 
ξεκινά την διαδικασία της 
προσγείωσης στο στρατιω-
τικό Αεροδρόμιο του Αμυ-
γδαλεώνα. Στα κτίσματα 
του Αεροδρομίου αρκετοί 
είναι αυτοί που αναμένουν 
το αεροπλάνο. Περιμένουν 
αυτούς που θα κατεβούν 
από αυτό αλλά και είναι 
και αυτοί , με τις αποσκευές 
στα χέρια, ετοιμάζονται για 
την πτήση προς την Αθήνα. 
Περισσότεροι στρατιωτικοί, 
έμποροι και ανώτεροι κρα-
τικοί υπάλληλοι.. Ο τύπος 
αυτός των αεροσκαφών 
μόλις που χωρά 25-30 
άτομα. Η διαδικασία προ-
σγείωσης είναι ομαλή , το 
αεροπλάνο τροχοδρομεί , 
οι έλικες σταματούν να γυ-
ρίζουν η πόρτα ανοίγει και 
οι επιβάτες αποβιβάζονται 
από αυτό. Σε λίγο ξεκινά η 
διαδικασία φόρτωσης των 
αποσκευών και των άλλων 
δεμάτων ενώ γίνεται και 
επιβίβαση των επιβατών. 
Είναι 22 άτομα άνδρες, γυ-
ναίκες ακόμα και μικρά παι-
διά. Στους επιβάτες και ο 
διοικητής της 7ης Μεραρχί-
ας , που είχε έδρα την Κα-
βάλα Γεώργιος Κώτσαλος. 
Το Αεροπλάνο μπαίνει στην 
διαδικασία απογείωσης και 
σε λίγα λεπτά χάνεται στον 
ορίζοντα μαζί και ο δυνατός 
ήχος από τις μηχανές του. 
Στο Αεροδρόμιο επικρατεί 
ησυχία, οι στρατιώτες είναι 
στις θέσεις τους όπως και οι 
ασυρματιστές στον πύργο 
ελέγχου.. Το αεροπλάνο σε 
προγραμματισμένες ώρες 
δίνει «αναφορά» μέσω 
ασυρμάτου στο Αεροδρό-
μιο . Τελευταία επικοινωνία 
του όταν βρίσκονταν πάνω 
από την Σκόπελο , τότε 
έπαυσε να στέλνει σήμα. 
Στον Αμυγδαλεώνα καλούν 

με τον ασύρματο συνεχώς 
το αεροσκάφος, μάταια 
όμως.. Οι άνθρωποι της 
Τ.Α.Ε. (της εταιρείας που 
είχε το αεροσκάφος) ανη-
συχούν , όπως και οι άν-
θρωποι του Αεροδρομίου. 
Αναζητήσαμε όλα εκείνα 
τα στοιχεία για το γεγονός 
εκείνο μέσα από τα δημο-
σιεύματα των εφημερίδων 
τις αναρτήσεις αλλά και 
τις τηλεοπτικές εκπομπές. 
Παρουσιάζουμε  τα κυριό-
τερα σημεία της τραγωδί-
ας εκείνης. Το εναρκτήριο 
σημείο της ιστορίας εντο-
πίζεται στις αρχές Φεβρου-
αρίου, συγκεκριμένα στις 
4Φεβρουαρίου του 1949 
στο αεροδρόμιο της Κομο-
τηνής. Όπου μια Ντακότα 
της Τ.Α.Ε ( Τεχνικαί &Αε-
ροπορικαί Εκμεταλλεύσεις) 
προσγειώνεται στο αεροδι-
άδρομο της πόλης. Το δεξιό 
πτερύγιο του αεροσκάφους 
DouglasDC 3, κατά την 
προσγείωση ακούμπησε 
στο έδαφος, σύρθηκε με 
αποτέλεσμα να αποκοπεί 
από το αεροπλάνο. Όλοι οι 
επιβάτες, συμπεριλαμβανο-
μένου και του πληρώματος 
επέζησαν. Το αεροσκάφος 
επισκευάστηκε με αντικα-
τάσταση του πτερυγίου και 
συνέχισε τα προγραμματι-
σμένα δρομολόγιά του στη 
γραμμή Καβάλα-Αθήνα.
Το ημερολόγιο γράφει 6 
Ιουνίου του 1949. Το αερο-
πλάνο με νηολόγιο SX-BAI, 
ετοιμάζεται να απογειωθεί 
από το αεροδρόμιο Αμυ-
γδαλεώνα της Καβάλας 
μεταφέροντας 22 επιβά-
τες, αναμεσά τους και ο 
υποστράτηγος Γεώργιος 
Κώτσαλος. Ήταν ο διοι-
κητής της 7ης Μεραρχί-
ας και ταξίδευε από την 
Καβάλα προς την Αθήνα, 
με σκοπό να αναλάβει το 
τρίτο σώμα στρατού. Το 
αεροσκάφος επρόκειτο να 
απογειωθεί από την Καβά-
λα στις 16:50', αλλά λόγω 
κακοκαιρίας απογειώθηκε 
στις 17:20'. Οι εφημερί-
δες έγραφαν τις επόμενες 
ημέρες «Όλα έβαιναν κα-
λώς μέχρι τις 17:36', όπου 
και το αεροσκάφος έστει-
λε σήμα διέλευσης πάνω 
από το ακρωτήριο Άθως 
σε ύψος 2.000 ποδών και 
ενώ ευρίσκετω κάτω από 
τα σύννεφα. Στις 17:57' 
σημειώνεται αλλαγή πο-
ρείας του στις 200 μοίρες, 
και αρχίζει να κατευθύνεται 
προς τη Σκιάθο, με σκοπό 
να ξεφύγει από την μαίνου-
σα τροπική καταιγίδα. Περί-
που ένα τέταρτο της ώρας 
μετά, και συγκεκριμένα στις 
18:12' από το αεροπλάνο 
εστάλθηκε σήμα πάνω από 

τη Σκόπελο, ενώ βρισκό-
ταν σε πορεία 190 μοιρών 
σε ύψος 6.000 ποδιών. 
Στις 18:25', ο κυβερνήτης, 
Ελευθέριος Καραμανλέκος, 
ζήτησε το ελληνικό μετεω-
ρολογικό δελτίο, το οποίο 
του δώθηκε στις 18:27' 
και επιβεβαίωσε την λήψη 
του. Περίπου ένα τέταρτο 
μετά, και συγκεκριμένα στις 
18:43', το αεροσκάφος δεν 
είχε εκπέμψει άλλο σήμα, 
ενώ παράλληλα, συνεχι-
ζόταν η προαναφερθήσα 
καταιγίδα. Με τη σειρά του 
ο Α/Τα του Ελληνικού, άρ-
χισε να καλεί το αεροπλάνο 
με άκαρπες όμως προσπά-
θειες. Παράλληλα σχετική 
ενημέρωση έλαβε και ο 
Πύργος Ελέγχου του Ελλη-
νικού, για την αναμενόμενη 
προσγείωση του αεροσκά-
φους στις 18:48', αλλά και 
για το γεγονός ότι δεν απα-
ντούσε στις κλήσεις. Γύρω 
στα πέντε λεπτά πριν τις 
επτά, η Υπηρεσία Κίνησης 
Γραμμών της Τ.Α.Ε έλαβε 
σχετική ειδοποίηση από το 
γραφείο Κίνησης Κεντρικού 
Αερολιμένα Αθηνών, κατά 
την οποία, σύμφωνα με 
πληροφορία του Σταθμού 
Χωροφυλακής Ωρωπού, 
στη θέση Μαλακάσα έπε-
σαν δυο αλεξιπτωτιστές. 
Στις εφτά ακριβώς, ειδο-
ποιήθηκαν από το Υπουρ-
γείο Αεροπορίας, ότι ένα 
αεροσκάφος κατέπεσε στην 
συγκεκριμένη θέση ( Θέση 
Μπούγα ή Ασπροχώρι-Μα-
λακάσα Αττικής).
 Το αεροπλάνο 
δυστυχώς δεν μπόρεσε να 
αποφύγει την καθοδική 
πορεία και συνετρίβει, πα-
ρασύροντας στον θάνατο 
22 ψυχές, 18 επιβάτες και 
4 μέλη του πληρώματος. 
Στα νεότερα χρόνια είχαμε 
την πτώση του ελικοπτέρου 
στα ορεινά της Δράμας, 
στην Τερψιθέα με τον τρα-
γικό θάνατο των εφτά δα-
σοκομάντος και των τριών 
μελών του πληρώματος.

Η 15η Σεπτεμβρίου 1994 
ήταν μια αποφράδα μέρα 
για την περιοχή μας. Δέκα 
νέοι άνθρωποι έχασαν την 
ζωή τους όταν το ελικό-
πτερο στο οποίο επέβαιναν 
κατέπεσε στα ορεινά της 
Δράμας. Επέστρεφαν στην 
βάση τους, στο στρατιωτικό 
Αεροδρόμιο του Αμυγδα-
λεώνα, μερικές ώρες νω-
ρίτερα επιχειρούσαν στην 
κατάσβεση μιας δασικής 
πυρκαγιάς στην περιοχή.
Την εποχή εκείνη υπήρχαν 
ανά την Ελλάδα κλιμάκια 
δασοπυρόσβεσης που με-
ταφέρονταν με ελικόπτερα 
στους τόπους πυρκαγιών 

και μετείχαν στην κατά-
σβεση αυτών. Νέα παιδιά , 
τα περισσότερα είχαν υπη-
ρετήσει την θητεία τους 
στις ειδικές δυνάμεις των 
Ελληνικών Ενόπλων δυ-
νάμεων εργάζονταν για 

λογαριασμό της Δασικής 
Υπηρεσίας. Αγαπούσαν με 
πάθος την δουλειά τους και 
έδιναν τον καλύτερο εαυτό 
τους για να σώσουν δασι-
κές εκτάσεις και περιουσίες 
πολιτών. Ήταν το Σώμα των 
δασοκομάντος.

Στις 27 Δεκεμβρίου 1995 
μαχητικό  αεροσκάφος τύ-
που RF -4E πέφτει στην 
περιοχή Κυργίων στην 
Δράμα ο πιλότος κάνει επι-
τυχή χρήση του καθίσματος 
εγκατάλειψης του αερο-
σκάφους και σώζει την ζωή 
του.

Στις 21 Απριλίου 1998 αε-
ροσκάφος F-5B που είχε 
ξεκινήσει από το Αεροδρό-
μιο της Μίκρας στην Θεσ-
σαλονίκη , κάνοντας εκπαι-
δευτική πτήση πάνω από το 
Αεροδρόμιο της Χρυσούπο-
λης παρουσιάζει μηχανική 
βλάβη στον κινητήρα, λόγο 
εισαγωγής πουλιών και πέ-
φτει σε αγροτική περιοχή 
του Χρυσοχωρίου. Ο πιλό-
τος με ηρωική προσπάθεια 
αποφεύγει τους οικισμούς 
και τελευταία στιγμή πριν 
το αεροπλάνο συντριβεί 

εγκαταλείπει μετά τον εκ-
παιδευόμενο το αεροσκά-
φος επιτυχώς. 

Ζητήσαμε  από τον ιστορικό 
ερευνητή και γνώστη της 
Αεροπορικής ιστορίας της 

περιοχής μας και όχι μόνο, 
Πασχάλη Παλαβούζη πε-
ρισσότερα στοιχεία για δυ-
στυχήματα και ατυχήματα 
αεροπορικά στην π[περιοχή 
μας, τα τελευταία εκατό και 
πλέον χρόνια. Μας είπε ότι 
υπάρχουν αρκετές απώλει-
ες κατά τη διάρκεια του Α΄ 
Π.Π. και από τα δύο στρα-
τόπεδα. Υπάρχουν απώλει-
ες στην περιοχή μας κατά 
τη διάρκεια του Β ΠΠ, 
αλλά και κατά τη διάρκεια 
του εμφυλίου. Γερμανικά, 
Βουλγαρικά, Ελληνικά... 
Είναι πολλά τα συμβάντα 
και φυσικά δεν περιορίζο-
νται στο ένα ατύχημα του 
γερμανικού υδροπλάνου 
στο λιμάνι της Καβάλας. 
Ατυχήματα υπήρξαν και 
μεταπολεμικά με ελαφρά 
αεροσκάφη. Ευχαριστούμε 
θερμά τον κ. Πασχάλη Πα-
λαβούζη.

Φωτογραφίες από την 
πορεία του μοιραίου αε-
ροπλάνου , όπως έχουν 
ληφθεί από το Παλαιοχώ-
ρι. Αρχείου φωτογραφίες 
από τα δυστυχήματα και τα 
ατυχήματα στην περιοχή τα 
προηγούμενα χρόνια.

Τα τραγικά δυστυχήματα που απασχόλησαν το Πανελλήνιο
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Oλοκληρώθηκε η επιχεί-
ρηση ανάσυρσης 8 σο-
ρών από το αεροσκάφος 
Antonov που κατέπεσε 
το βράδυ του Σαββάτου 
στην Καβάλα.

Αυτή την ώρα βρίσκεται 
σε εξέλιξη η μεταφορά 
τους στο Γ.N. Κομοτηνής. 
Παράλληλα, κατόπιν αι-
τήματος από το Εθνικό 
Συντονιστικό Κέντρο Επι-
χειρήσεων και Διαχείρι-
σης Κρίσεων (ΕΣΚΕΔΙΚ) 
διατέθηκε όχημα από τις 
Ένοπλες Δυνάμεις για τη 
μεταφορά των σορών 
από τη περιοχή του δυ-
στυχήματος.

Από τον διοικητή του 
Τάγματος Εκκαθάρι-
σης Ναρκοπεδίων Ξη-
ράς (ΤΕΝΞ)- ο οποίος 
βρίσκεται στην περιοχή 
όπου κατέπεσε αεροσκά-
φος Αντόνοφ, στην κοι-

νότητα Αντιφιλίππων του 
δήμου Παγγαίου, δυτικά 
της Καβάλας- έγινε γνω-
στό ότι είναι πιθανό να 
έχει βρεθεί το ένα μαύρο 
κουτί.

Νωρίτερα στην ενημέ-
ρωση της Πυροσβεστι-
κής, έγινε γνωστό ότι 
δεν εντοπίστηκαν επικίν-
δυνες ουσίες στο χώρο 
όπου κατέπεσε χθες το 
αεροσκάφος Αντόνοφ, 
έπειτα από τις μετρήσεις 
που έγιναν, ανέφερε ο 
εκπρόσωπος τύπου του 
Πυροσβεστικού Σώμα-
τος, επιπυραγός, Γιάννης 
Αρτοποιός.

ΥΠΑ: Ενημέρωση για 
το αεροπορικό δυστύ-
χημα

Σε επίσημη ενημέρωση 
για την πτώση του αε-
ροσκάφους Antonov 12 

στην περιοχή της Κα-
βάλας το Σάββατο 16 
Ιουλίου 2022 προέβη 
η Υπηρεσία Πολιτικής 
Αεροπορίας (ΥΠΑ) επι-
σημαίνοντας πως για το 
αεροπορικό δυστύχημα 
έχει επιληφθεί η Επιτρο-
πή Διερεύνησης Ατυχη-
μάτων και Ασφάλειας 
Πτήσεων (ΕΔΑΑΠ).

Το ουκρανικού νηολογί-
ου αεροσκάφος τύπου 
Antonov 12, απογειώθη-
κε από τον αερολιμένα 
της Νις στην Σερβία με 
οκταμελές (8) πλήρωμα 
και εντεκάμιση (11,5) τό-
νους επικίνδυνο φορτίο 
(dangerous goods).

Σύμφωνα με το σχέδιο 
πτήσης που είχε καταθέ-
σει στις αρμόδιες αρχές 
της Σερβίας, το αερο-
σκάφος θα πραγματο-
ποιούσε πτήση cargo 

προς το Μπανγκλαντές 
(Ντάκα) με ενδιάμεσους 
σταθμούς την Ιορδανία 
(Αμμάν) και την Σαουδι-
κή Αραβία (Ριάντ).

Στον Ελληνικό εναέριο 
χώρο εισήλθε στις 22:09 
τοπική ώρα. Το αεροπλά-
νο στις 22:37 ενημέρωσε 
το Κέντρο Ελέγχου Περι-
οχής Αθηνών - Μακεδο-
νίας (ΚΕΠΑΘΜ) ότι λόγω 
προβλήματος (operation 
reasons) δεν θα συνεχί-
σει για το τελικό του προ-
ορισμό και ότι θα γυρίσει 
πίσω στο αεροδρόμιο 
αναχώρησης. Στις 22:42 
πετώντας ανατολικά της 
Χαλκιδικής ενημέρωσε 
τους Ελεγκτές εναέριας 
κυκλοφορίας στην προ-
σέγγιση Θεσσαλονίκης 
ότι έχει πρόβλημα στον 
κινητήρα νούμερο τέσ-
σερα (4) αναφέροντας: 
may day φωτιά στον κι-

νητήρα τέσσερα. Η ΥΠΑ 
άμεσα κήρυξε κατάστα-
ση κινδύνου με την ενερ-
γοποίηση των σχετικών 
διαδικασιών που προ-
βλέπονται. Στις 22:45 το 
αεροσκάφος είχε συνο-
μιλία με τον πύργο ελέγ-
χου Καβάλας και ενημέ-
ρωσε ότι κατευθύνεται 
για αναγκαστική προ-
σγείωση. Αμέσως δόθη-
κε άδεια προσγείωσης 
για το αεροδρόμιο της 
Χρυσούπολης στην Κα-
βάλα. Στις 22:47 το στίγ-
μα του αεροσκάφους χά-
θηκε από τα ραντάρ της 
εναέριας κυκλοφορίας.

Η Υπηρεσία Πολιτικής 
Αεροπορίας, όπως ανα-
φέρεται στην σχετική 
ανακοίνωση, ενημέρωσε 
το Εθνικό Κέντρο Συ-
ντονισμού Έρευνας και 
Διάσωσης για την κατά-
σταση κινδύνου και εν 

συνεχεία για την απώ-
λεια επικοινωνίας και ξε-
κίνησε άμεσα η διαδικα-
σία εντοπισμού, έρευνας 
και διάσωσης. Παράλ-
ληλα κινητοποιήθηκαν 
όλοι οι αρμόδιοι φορείς 
(Πυροσβεστική Υπηρε-
σία, Ελληνική Αστυνο-
μία, Πολιτική Προστασία, 
Υπουργείο Εθνικής 'Αμυ-
νας και τοπικοί φορείς) 
για την απώλεια στίγ-
ματος του αεροπλάνου 
στην ευρύτερη περιοχή 
της Καβάλας.

«Για το αεροπορικό δυ-
στύχημα έχει επιληφθεί 
η Επιτροπή Διερεύνησης 
Ατυχημάτων και Ασφά-
λειας Πτήσεων (ΕΔΑ-
ΑΠ)» καταλήγει η ανα-
κοίνωση της ΥΠΑ.

MAY-DAY ΣΤΗΝ ΚΑΒΑΛΑ
8 ΝΕΚΡΟΙ ΑΠΟ ΤΗΝ ΠΤΩΣΗ ΑΕΡΟΣΚΑΦΟΥΣ
Συντριβή Antonov
Aνασύρθηκαν και οι οκτώ σοροί του πληρώματος

Όλα τα διεθνή πρακτο-
ρεία ασχολήθηκαν με το 
τραγικό δυστύχημα.

Toν γύρο του κόσμου 
μέσα από τα διεθνή ειδη-
σεογραφικά πρακτορεία, 
τις ενημερωτικές ιστο-
σελίδες, τις εφημερίδες 
και τα τηλεοπτικά δίκτυα 
έκανε η είδηση της συ-
ντριβής του μεταγωγικού 
αεροσκάφους Antonov 
στην Ελευθερούπολη 
Καβάλας, με πολλά από 

τα μέσα αυτά να επικα-
λούνται ως πηγή τους το 
ΑΠΕ-ΜΠΕ ή τη δημόσια 
τηλεόραση.

Το Γαλλικό Πρακτορείο 
(AFP) αναπαράγει δη-
λώσεις που έκαναν οι 
κάτοικοι της περιοχής 
στους ανταποκριτές του 
ΑΠΕ-ΜΠΕ και της ΕΡΤ, 
καθώς και την ανακοί-
νωση που έκανε το πρωί 
στους δημοσιογράφους 
ο υποστράτηγος του Πυ-

ροσβεστικού Σώματος 
Μάριος Αποστολίδης ότι 
πυροσβέστες εξοπλισμέ-
νοι με ειδικά όργανα μέ-
τρησης προσέγγισαν το 
σημείο της πρόσκρουσης 
του αεροσκάφους και εί-
δαν από κοντά την άτρα-
κτο και άλλα μέρη του 
διασκορπισμένα μέσα 
στα χωράφια. Το εκτε-
νές ρεπορτάζ του AFP, το 
οποίο αναπαράγεται από 
πολλά γαλλικά μέσα, 
όπως από την εφημερίδα 

Le Monde, περιλαμβά-
νει επίσης τις δηλώσεις 
Σέρβων και Ουκρανών 
αξιωματούχων. H Monde 
επισημαίνει ότι «πολλοί 
κάτοικοι βιντεοσκόπη-
σαν, μέσα στη νύχτα, το 
τέλος της πτήσης του 
Antonov, που φλεγό-
ταν ήδη πριν συντριβεί 
στο έδαφος, κοντά στην 
πόλη της Καβάλας».

Οκτώ μέλη πληρώματος 
σκοτώθηκαν σε συντριβή 
ουκρανικού μεταγωγικού 
στη βόρεια Ελλάδα, τιτ-
λοφορεί την είδηση το 
πρακτορείο Reuters, που 
αναφέρεται επίσης στην 
έρευνα που έγινε στα 
συντρίμμια του Antonov 
An-12 με ειδικό μη επαν-
δρωμένο αεροσκάφος.

«Ο πιλότος ανέφερε ότι 

αντιμετώπιζε πρόβλη-
μα με μία από τις μηχα-
νές και ζήτησε να κάνει 
αναγκαστική προσγείω-
ση», γράφει το πρακτο-
ρείο Associated Press, 
σε μια ανταπόκριση που 
αναπαράγεται από πολ-
λές αμερικανικές εφη-
μερίδες, όπως από την 
Washington Post.

Τον γύρο του κόσμου έκανε η είδηση για τη συντριβή του ουκρανικού Antonov στην Καβάλα
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ΑΙΣΘΗΤΙΚΗ ΑΛΛΕΡΓΙΟΛΟΓΟΙ

ΚΑΡΔΙΟΛΟΓΟΙ ΠΑΙΔΙΑΤΡΟΙΓΕΝΙΚΟΙ ΟΙΚ. ΙΑΤΡΟΙ

ΔΕΡΜΑΤΟΛΟΓΟΙ - ΑΦΡΟΔΙΣΙΟΛΟΓΟΙ

ΔΙΑΙΤΟΛΟΓΟΙ - ΔΙΑΤΡΟΦΟΛΟΓΟΙ

ΓΥΝΑΙΚΟΛΟΓΟΙ - ΜΑΙΕΥΤΗΡΕΣ

ΟΔΟΝΤΙΑΤΡΟΙ

ΟΥΡΟΛΟΓΟΙ - ΑΝΔΡΟΛΟΓΟΙ

ΚΛΙΝΙΚΕΣ ΨΥΧΟΛΟΓΟΙ

ΛΟΓΟΘΕΡΑΠΕΥΤΕΣ
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AUTO - MOTO

COFFEE BAR - ΕΣΤΙΑΣΗ

ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΕΛΕΤΩΝ

ΔΙΑΦΟΡΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ

ΕΠΙΠΛΑ

ΔΙΚΗΓΟΡΟΙ

ΘΕΡΜΑΝΣΗ

ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΑ ΥΛΙΚΑΕΙΔΙΚΗ ΑΓΩΓΗ

ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΑ ΥΛΙΚΑ
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ΕΙΔΗ ΟΙΚΙΑΚΗΣ ΧΡΗΣΗΣ

ΕΙΔΗ ΣΥΣΚΕΥΑΣΙΑΣ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ

ΜΗΧΑΝΟΥΡΓΕΙΟ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ - ΜΗΧΑΝΙΚΟΙ

ΒΙΟΤΕΧΝΙΑ ΤΕΝΤΩΝ

ΒΙΟΜΗΧΑΝΙΚΑ ΠΛΥΝΤΗΡΙΑ 

ΛΕΥΚΑ ΕΙΔΗ – ΧΑΛΙΑ

ΑΣΦΑΛΕΙΕΣ

ΚΥΝΗΓΕΤΙΚΑ-ΣΚΟΠΕΥΤΙΚΑ ΕΙΔΗ

ΓΕΡΑΝΟΙ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ

SECURITY

ΠΡΑΤΗΡΙΑ ΥΓΡΩΝ ΚΑΥΣΙΜΩΝ

ΓΥΜΝΑΣΤΗΡΙΑ

ΥΓΡΑΕΡΙΑ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ

ΦΡΟΝΤΙΣΤΗΡΙΑ

ΣΥΝΕΤΑΙΡΙΣΜΟΙΚΕΡΑΜΙΚΑ

BEACH BAR
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ΕΣΤΙΑΣΗ ΗΛΕΚΤΡΟΚΙΝ. ΑΜΑΞΙΔΙΑ ΑΠΟΦΡΑΞΕΙΣ ΖΥΘΟΠΟΙΙΑ ΓΕΩΠΟΝΟΙ

ΕΡΓΑ ΤΕΧΝΗΣ  FOOD SHOP ΕΣΤΙΑΣΗ

Ο Χρήστος Δελής μπαίνει καθημερινά στην κουζίνα του ΕΝΑ Channel 
παρουσιάζοντας την πιο νόστιμη εκπομπή μαγειρικής.

Μας ταξιδεύει στην Ελληνική κουζίνα, στις πιο γευστικές γωνιές της πόλης 
μας γνωρίζοντάς μας τους chef και τα εστιατόρια που θα μας εκπλήξουν 
γαστρονομικά.

Ανακαλύπτει μοναδικά τοπικά προϊόντα, γεύσεις και αρώματα μαγειρεύοντας 
απλές, αλλά νόστιμες και υγιεινές συνταγές.

Ο αγαπημένος μας chef για αυτήν την εβδομάδα προτείνει:

ΣΠΕΣΙΑΛ ΙΜΑΜ ΤΟΥ ΔΕ  ΛΗ

Συνταγή για

ΣΠΕΣΙΑΛ ΙΜΑΜ ΤΟΥ ΔΕΛΗ
 

Διάρκεια συνταγής: 1 ώρα & 30 λεπτά'
Βαθμός δυσκολίας: Εύκολη

  
Υλικά 

• 4 μελιτζάνες κομμ. στη μέση
• 6-8 κρεμμύδια κομμ. σε μισοφέγγαρο
• 6-8 σκ. σκόρδο ψιλοκομμένες
• 2 κόκκινες και 2 πράσινες πιπεριές κομμ. σε μπαστουνάκια
• 6 τομάτες τριμμένες
• 40γρ. χυμό τομάτας
• 1 καρότο τριμμένο
• 4 κλωναράκια δυόσμο ψιλοκομμένο
• 1/4 ματσάκι μαϊντανό ψιλοκομμένο
• Αλάτι - πιπέρι - κόκκ. πάπρικα -  κύμινο - μπαχάρι - σουμάκ
• Ελαιόλαδο

Εκτέλεση

Αφού ανοίξουμε λίγο με προσοχή τις μελιτζάνες για να μην σπάσουν, 
βάζουμε 2 κ.σ. ελαιόλαδο και αλατοπιπερώνουμε.

Έπειτα, τις τοποθετούμε σε ένα ταψάκι και ψήνουμε για 40-45 λεπτά.

Μόλις κάψει καλά ένα τηγάνι σε δυνατή φωτιά, προσθέτουμε 4 κ.σ. 
ελαιόλαδο, τα κρεμμύδια, και τέλος, το σκόρδο.

Ρίχνουμε τα υπόλοιπα μπαχαρικά και σοτάρουμε σε χαμηλή φωτιά για 
15-20 λεπτά μέχρι να καραμελώσουν τα κρεμμύδια.

Προσθέτουμε το καρότο, τις πιπεριές, τις τομάτες και τα μυρωδικά και 
ανακατεύουμε.

Σιγοβράζουμε για 5 λεπτά και αφαιρούμε από τη φωτιά.

Αφαιρούμε τις μελιτζάνες από τον φούρνο και πιέζουμε με ένα κουτάλι 
στο σημέιο που τις χαράξαμε για να κάνουμε χώρο για τη γέμιση.

Μοιράζουμε τη γέμιση σε όλες τις μελιτζάνες και σερβίρουμε με λίγο 
μαϊντανό, πιπέρι και ελαιόλαδο.

με τον Χρήστο Δελή

ΓΥΝ.  ΑΞΕΣΟΥΑΡ - ΡΟΥΧΑ ΕΣΤΙΑΣΗ



ΔΕΥ. – ΤΕΤ. - ΠΑΡ. 
02:00	 Αναλυτής	(Ε)
04:00	 Engine	Power	(Ε)
04:30	 Εξελίξεις	(Ε)
06:00	 Εδώ	Είμαστε	
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	
Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Αυτόπτης		 	
	 Μάρτυρας
23:00	 Εξελίξεις
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΡΙΤΗ - ΠΕΜΠΤΗ
01:30	 Αναλυτής	(Ε)	
03:30 Engine Power
04:00	 Εξ-Ιστορώ	(Ε)
05:00	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	(Ε)	
06:00	 Εδώ	Είμαστε
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας		 	
	 Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News 
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	
23:00	 Εξ-Ιστορώ
00:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
03:30	 Ελληνική	Ταινία	
50:00	 Ιστορικά	Γεγονότα		
	 (Ε)	
06:00 Εδώ	Είμαστε 
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις

 ΣΑΒΒΑΤΟ - ΚΥΡΙΑΚΗ
01:30	 Πάμε	Τσάρκα
02:30	 Όλο	Υγεία
03:30	 Άνθρωποι	(Ε)
04:00	 Πυξίδα	
05:00	 Imam	Baildi	(Ε)
06:00	 Εξ	Ιστορώ
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30 Engine Power
15:00	 Άνθρωποι	(Ε)
15:30	 Πάμε	Διακοπές	(Ε)	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Meet	The	Chef	(Ε)
18:30	 Για	μια	
	 ομορφότερη	ζωή
19:30	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	(Ε)	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ένα	Τραγούδι		 	
	 Ακόμα	
23:30	 Εξ-Ιστορώ
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
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ΔΕΥΤΕΡΑ – ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ        

06:00-08:00	 Μουσικό	πρόγραμμα
08:00-10:00	 Πρωινός	Καφές	
	 	 με	τον	Απόστολο	Ατζεμιδάκη
10:00-11:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου
11:00-12:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου	και	
	 	 Νίκος	Δελλατόλας
12:00-12:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
12:00-13:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
13:00-13:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
13:05-14:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
14:00-15:00	 Μαγκαζίνο
	 	 Γιάννης	Παπαδόπουλος
15:00-15:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
15:00-16:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
17:00-19:00	 Γιώργος	Γεωργίου
18:00-18:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
18:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-19:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
19:05-20:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
20:00-20:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
20:05-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

ΣΑΒΒΑΤΟ – ΚΥΡΙΑΚΗ

06:00-10:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
10:00-12:00	 Πάνος	Αμυράς
12:00-15:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
15:00-16:00	 Δημήτρης	Μάρκου
16:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-22:00	 Real	Sports
22:00-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
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INSTAGRAM: KAI ΟΜΩΣ ΔΕΝ ΤΑ ΞΕΡΟΥΜΕ ΟΛΑ
Στο προηγούμενο άρθρο 
μας αναφερθήκαμε σε 
ορισμένα στατιστικά στοι-
χεία. Τα γνωρίζουμε όμως 
όλα; Όχι!! Δεν τα γνωρί-
ζουμε όλα. Υπάρχουν λοι-
πόν ακόμα άλλα επτά ( 7 
) στατιστικά στοιχεία που 
θα πρέπει να γνωρίζουμε, 
για να κατανοήσουμε κα-
λύτερα τις λειτουργίες του 
Instagram….

Εφτά ( 7 ) Στατιστικά 
Στοιχεία Που Πρέπει Να 
Γνωρίζετε

Το Instagram με εφτακό-
σια ( 700 ) εκατομμύρια 
ενεργούς χρήστες μηνιαί-
ως (αριθμός διπλάσιος σε 
σχέση με ένα χρόνο πριν) 
αποτελεί ένα από τα πιο 
δυνατά εργαλεία προώθη-
σης του brand σας!

Τα παρακάτω στατιστικά 
στοιχεία που δημοσίευσε 
πρόσφατα η πλατφόρμα 
Sprout Social, θα μας δώ-
σουν όλες εκείνες τις απα-
ραίτητες πληροφορίες που 
χρειαζόμαστε, για να βελ-
τιώσουμε την χρήση του 
Instagram business profile 
σας!

1. Δυο  (2) στις τρεις (2) 
εταιρείες των Η.Π.Α., 
χρησιμοποιούν το 
Instagram ως μέσο προ-
ώθησης και επικοινωνί-

ας

Αντίστοιχη είναι βέβαια η 
τάση και στον υπόλοιπο 
κόσμο, αφού το 80% των 
χρηστών προέρχεται από 
χώρες εκτός των Η.Π.Α.
Η μεγαλύτερη πλειοψηφία 
των brands που χρησιμο-
ποιούν το Instagram είναι 
μικρές και μεσαίες επιχει-
ρήσεις.

2. Τα Instagram Stories 
αριθμούν πάνω από 250 
εκατομμύρια ενεργούς 
χρήστες ημερησίως

Είτε χρησιμοποιείτε τα 
Stories στα προσωπικά σας 
προφίλ, είτε όχι, σημασία 
έχει πως αναπτύσσονται 
ραγδαία και οι χρήστες τα 
λατρεύουν! Για αυτό είναι 
σημαντικό να σχεδιάσετε 
άμεσα την στρατηγική του 
brand σας γύρω από αυτά, 
προσφέροντας ενδιαφέρον 
και πλούσιο υλικό.

Το μεγάλο πλεονέκτημα 
των Stories είναι πως δεν 
χρειάζεται να προσφέρετε 
υλικό επαγγελματικού επι-
πέδου. Μάλιστα θα λέγαμε 
πως οι χρήστες προτιμούν 
πιο αυθόρμητα πλάνα και 
στιγμές, με τις οποίες μπο-
ρούν πραγματικά να ταυτι-
στούν.

Μην ξεχνάτε επίσης την 

δυνατότητα διαφήμισης 
του brand σας στα Stories  
μέσω των Facebook ADS, 
όπου λόγω του χαμηλού 
ανταγωνισμού το κόστος 
παραμένει ακόμα σχετικά 
χαμηλό.

3. Οι αναρτήσεις που 
φέρουν τοποθεσία, λαμ-
βάνουν 79% περισσότε-
ρο engagement

Ναι, καλά ακούσατε! Αν μέ-
χρι τώρα αγνοούσατε την 
εμφάνιση τοποθεσίας στις 
αναρτήσεις σας, ήρθε η 
ώρα να αλλάξετε τακτική!

Υπάρχει μάλιστα και η 
συνήθης τακτική στο 
Instagram, οι χρήστες να 
ορίζουν μια διαφορετική 
τοποθεσία από την πραγ-
ματική, ώστε να λαμβάνουν 
likes και followers από διά-
φορα γεωγραφικά σημεία.

4. Το 70% των αναρτή-
σεων δεν εμφανίζεται 
ποτέ, σε κανέναν χρήστη

Μπορεί το Instagram να 
θεωρείται ο «βασιλιάς» του 
engagement, αλλά λόγω 
του τεράστιου όγκου αναρ-
τήσεων και των αλλαγών 
που έκανε πρόσφατα στον 
αλγόριθμο του, έχει ως 
αποτέλεσμα ένα μεγάλο 
ποσοστό των αναρτήσεων 
να μην εμφανίζονται ποτέ 

σε κανέναν χρήστη.

Ο αλγόριθμος του 
Instagram «κοιτάει» πλέ-
ον πάρα πολλά στοιχεία 
για να «αποφασίσει» σε 
πόσους θα εμφανίσει τις 
αναρτήσεις ενός χρήστη, 
σε ποιούς χρήστες συγκε-
κριμένα, πόσο «ψηλά» κ.α., 
βασιζόμενος σε ένα μεγάλο 
βαθμό, στο ιστορικό αλλη-
λεπίδρασης ενός προφίλ με 
άλλα.

5. Οι χρήστες αλληλε-
πιδρούν περισσότερο με 
τις αναρτήσεις που γίνο-
νται τις καθημερινές

Σύμφωνα με τα στατιστι-
κά του Sprout Social, μια 
πλατφόρμα την οποία χρη-
σιμοποιούν εκατομμύρια 
brands και agencies πα-
γκοσμίως, οι χρήστες αλ-
ληλεπιδρούν περισσότερο 
Δευτέρα έως Παρασκευή, 
με την Δευτέρα να αποτε-
λεί την πιο «ενεργή» ημέρα 
της εβδομάδας.
Ποιες είναι όμως οι καλύ-
τερες ώρες, για να κάνουμε 
μια ανάρτηση; Οι καλύτε-
ρες ώρες για να κάνουμε 
μία ανάρτηση είναι οι μεση-
μεριανές ώρες, εκτός από 
τις 15:00, η οποία δείχνει 
να είναι η χειρότερη ώρα. 
Καλό αποτέλεσμα θα δείτε 
αν κάνετε τις αναρτήσεις 
σας στις 02:00, στις 08:00 

και στις 17:00.

Παρά τις στατιστικές όμως, 
πρέπει να δοκιμάζετε δι-
αφορετικές ώρες μέσα σε 
ένα χρονικό διάστημα μερι-
κών εβδομάδων και παρα-
κολουθώντας τα insights 
να αποφασίσετε εσείς 
ποιες είναι οι ιδανικές ώρες 
για τις αναρτήσεις σας.

6.  Αναρτήστε τα βίντεο 
σας στις 21:00, για να 
λάβετε έως και 34% πε-
ρισσότερο engagement

Σύμφωνα με την πλατφόρ-
μα CoSchedule, οι καλύ-
τερες ώρες για να αναρ-
τήσετε τα βίντεο σας είναι 
μεταξύ 20:00 με 21:00, με 
τις καλύτερες ημέρες να 
αποτελούν τη Δευτέρα και 
τη Πέμπτη.

7. Οι φωτογραφίες λαμ-
βάνουν 34% περισσότε-
ρα likes σε σχέση με τα 
βίντεο

Μπορεί στο Facebook να 
βλέπουμε ένα τεράστιο 
πλεονέκτημα στις αναρτή-
σεις που περιλαμβάνουν 
βίντεο, αλλά το ίδιο δεν 
συμβαίνει στο Instagram.
Συγκεκριμένα, σύμφωνα με 
το άρθρο που δημοσίευσε 
το AdWeek, οι αναρτήσεις 
με φωτογραφία λαμβάνουν 
κατά μέσο όρο 34% περισ-

σότερα likes σε σχέση με 
αυτές που περιλαμβάνουν 
βίντεο.
Αν λάβουμε υπόψη μας 
πως η παρακολούθηση βί-
ντεο στο Instagram έχει 
αυξηθεί κατά 40%, τα στα-
τιστικά δεν βγάζουν νόη-
μα! Η εξήγηση όμως είναι 
πολύ απλή. Οι χρήστες 
αφιερώνοντας χρόνο στην 
παρακολούθηση ενός βί-
ντεο, «αμελούν» να κάνουν 
like και έτσι παρουσιάζεται 
αυτή η δυσαναλογία μετα-
ξύ παρακολούθησης βίντεο 
και likes.

 Μπορείτε να μας 
στέλνετε τις απορίες αλλά 
και τις ερωτήσεις σας ή 
προβληματισμούς που έχε-
τε, καθώς και προβλήματα 
που αντιμετωπίζετε σχετικά 
με πωλήσεις ή τεχνολογία 
στο email: 
piliotis@enachannel.gr

 Επίσης μπορείτε 
να διαβάσετε όλα τα νέα 
για την τεχνολογία αλλά 
και τα άρθρα στο site: 
www.enanews.gr   και στην 
κατηγορία: 

Οικονομία ->Τεχνολογία.

Παναγιώτης Πυλιώτης
Διπλ. Μηχανικός Ε.Μ.Π.

Τ. Εργαστ. Συνεργ.
Πανεπιστημίου Δυτικής 

Αττικής
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Σύγκλιση από το 2023 με ελάχιστο τσεκ αροτραίων 16 ευρώ 
και 13 στα βοσκοτόπια

Γιώργος Κοντονής
Agronews

Το μοντέλο τούνελ για 
τη σύγκλιση δικαιωμά-
των που θα ξεκινήσει 
το 2023 προκρίνεται 
στη χώρα μας, το οποίο 
ουσιαστικά φέρνει από 

του χρόνου όλα τα δι-
καιώματα να έχουν αξία 
τουλάχιστον 70% σε 
σχέση με τον μέσο όρο.

Ετησίως το ποσοστό σύ-
γκλισης θα αυξάνεται κατά 
10% φτάνοντας τελικώς 
στην πλήρη εξίσωση το 

2026. Με αυτόν τον τρόπο 
στις αροτραίες εκτάσεις κα-
νένας δεν θα έχει δικαίωμα 
κάτω από 16 ευρώ μετά τη 
σύγκλιση. Στις δενδρώδεις 
εκτάσεις το ποσό ελάχιστου 
δικαιώματος ανέρχεται στα 
20 ευρώ και στα βοσκοτό-
πια στα 13 ευρώ. Το συγκε-

κριμένο μοντέλο είναι αυτό 
που ακολουθείται και σήμε-
ρα με τη διαφορά ότι  την 
τρέχουσα περίοδο υπάρχει 
ο «κόφτης» του 30% για 
τη μείωση των υψηλών 
δικαιωμάτων, και, φυσικά 
η σύγκλιση είναι στο 60%. 
Παράλληλα υπάρχει ακόμη 
ένα μοντέλο σύγκλισης, για 
το οποίο όμως δεν υπάρχει 
η απαραίτητη εμπειρία για 
να ακολουθηθεί. Αναλυτι-
κότερα

Πρώτο μοντέλο-παρά-
δειγμα

Στις αροτραίες εκτάσεις 
ο θεωρητικός μέσος όρος 
(πρακτικά θα είναι άλλος 
στο τέλος της περιόδου) 
231,39 ευρώ ανά εκτάριο. 
Το 70% αυτού του πο-
σού είναι 161,97 ευρώ το 
εκτάριο. Άρα όποιος έχει 
δικαίωμα πάνω από αυτό 
το ποσό και έως τον μέσο 
όρο δεν επηρεάζεται. Όσοι 
έχουν χαμηλότερο δικαί-
ωμα, θα πρέπει να φτάσουν 
τα 161 ευρώ.

Η χρηματοδότηση για να 
φτάσουν τα μικρότερα δι-

καιώματα αυτό το ποσό θα 
προέλθει από τα δικαιώμα-
τα που είναι υψηλότερα 
από τον θεωρητικό μέσο 
όρο. Έτσι για παράδειγμα 
ένας αγρότης με δικαίωμα 
αξίας 150 ευρώ το εκτάριο 
(αροτραία έκταση) θα αυ-
ξήσει το ποσό του το 2023 
και ένας με 170 ευρώ θα 
μείνει ανεπηρέαστος. Αυτό 
ισχύει για το 2023, καθώς 
το 2024 θα πρέπει να αυ-
ξηθούν τα δικαιώματα στο 
80% του θεωρητικού μέ-
σου όρου κ.ο.κ..

Δεύτερο μοντέλο

Το δεύτερο μοντέλο είναι η 
αύξηση των δικαιωμάτων 
στο 25% της διαφοράς που 
έχουν με τον μέσο όρο ετη-
σίως. Δηλαδή ετησίως θα 
αυξάνονται όλα τα δικαι-
ώματα κάτω από τον μέσο 
όρο σε ποσοστό 25% της 
διαφοράς από αυτόν.

Παράδειγμα

Στις δενδρώδεις εκτάσεις 
ο θεωρητικός μέσος όρος 
είναι 291,75 ευρώ ανά 
εκτάριο. Ένας παραγωγός 

με δικαίωμα 200 ευρώ το 
εκτάριο έχει διαφορά από 
τον μέσο όρο 91,75 ευρώ. 
Το 2023 θα αυξήσει τα 
δικαιώματά του στο 25% 
αυτής της διαφοράς, δη-
λαδή κατά 22,9 ευρώ το 
εκτάριο. Έτσι, αυξάνεται η 
αξία σε όλα τα δικαιώματα 
κάτω από τον μέσο όρο, σε 
αντίθεση με το πρώτο πα-
ράδειγμα.

Μετά το 2026

Μετά την πλήρη σύγκλι-
ση των δικαιωμάτων κατά 
πάσα πιθανότητα θα επέλ-
θει η ολική τους κατάργη-
ση. Δηλαδή θα πάψουν να 
ισχύουν και η ενίσχυση θα 
πηγαίνει στην επιλέξιμη γη 
ανά αγρονομική περιφέ-
ρεια. Είναι το μοντέλο που 
ήδη ακολουθούν οι πε-
ρισσότερες χώρες της ΕΕ 
(που μάλιστα δεν χωρίζουν 
αγρονομικές περιφέρειες). 
Αλλά κάτι τέτοιο «πιάνει» 
την μεθεπόμενη ΚΑΠ κα-
θώς η χώρα μας δεν έχει 
πρόθεση στην ερχόμενη 
προγραμματική περίοδο να 
καταργήσει τα δικαιώματα.

Με κριτήρια πράσινης ενίσχυσης η λήψη της συνδεδεμένης 
στη νέα ΚΑΠ

Γιώργος Κοντονής
Agronews

Οι αγρότες που θα ακο-
λουθούν κανόνες από τη 
λίστα δράσεων στο νέο 
πρασίνισμα, θα είναι και 
εκείνοι που θα μπορούν 
να λάβουν συνδεδεμέ-
νες ενισχύσεις στη νέα 
ΚΑΠ.

Με κριτήρια πράσινης 
ενίσχυσης η λήψη της  
συνδεδεμένης στη νέα  
ΚΑΠ, στις Βρυξέλλες 18 
Ιουλίου ο φάκελος

Αυτό είναι το μοντέλο που 
εξετάζεται σύμφωνα με 
πληροφορίες από την ηγε-
σία του ΥΠΑΑΤ, ως κριτήριο 
λήψης των συνδεδεμένων 
ώστε να καμφθούν οι αντι-
στάσεων των ευρωπαϊκών 
αρχών.

Η πρόταση λοιπόν στο ανα-
θεωρημένο σχέδιο μπορεί 
μεν να περιλαμβάνει την 
παλιά λίστα συνδεδεμένων 

(1-2 αφαιρέσεις, προσθή-
κη καλαμποκιού, μαλακού 
σίτου) ωστόσο το σκεπτικό 
είναι να «δέσουν» οι πρα-
κτικές από το νέο πρασί-
νισμα με τα κριτήρια λήψης 
συνδεδεμένων. Προς το 
παρόν ωστόσο οι πληρο-
φορίες λένε πως ακόμη 
δεν έχουν κλείσει οι εκ-
κρεμότητες όσον αφορά τα 
κριτήρια λήψης του νέου 
πρασινίσματος για το ανα-
θεωρημένο πλάνο της νέας 
ΚΑΠ. Υπάρχει επίσης και το 
σενάριο να τεθούν περιο-
ρισμοί στη στήριξη σε πε-
ριοχές με υδατική καταπό-
νηση ή σε αγροτεμάχια που 
δεν διαθέτουν αποδοτικά 
συστήματα με βάση την ει-
δική έκθεση του Ευρωπαϊ-
κού Ελεγκτικού Συνεδρίου 
με τίτλο «Βιώσιμη χρήση 
των υδάτων στη γεωργία: 
πιθανότερο τα κονδύλια 
της ΚΑΠ να ευνοούν τη 
μεγαλύτερη παρά την απο-
δοτικότερη χρήση νερού». 
Ωστόσο, η χώρα μας προ-
βάλλοντας το ζήτημα εξα-

σφάλισης της επισιτιστικής 
επάρκειας, θα προσπαθήσει 
να δικαιολογήσει μία σειρά 
από αποφάσεις.

Όπως ήδη έχει γράψει η 
Agrenda, στο καλαμπόκι 
για παράδειγμα αναμένεται 
να τεθούν περιορισμοί σχε-
τικά με την καταβολή της 
σε περιοχές που είναι ευ-
πρόσβλητες στα νιτρικά και 
η ποιότητα/ποσότητα νε-
ρού είναι κακή με βάση τα 
Σχέδια Διαχείρισης των Λε-
κανών Απορροής Ποταμών 
των Υδατικών Διαμερισμά-
των.

Όπως και να έχει η ελληνι-
κή αντιπροσωπεία που θα 
βρεθεί στις Βρυξέλλες στις 
18 Ιουλίου για το συμβού-
λιο υπουργών Γεωργίας, θα 
παρουσιάσει εκεί σε διμερή 
συνάντηση με τις αρμόδιες 
ευρωπαϊκές αρχές το τελι-
κό αναμορφωμένο σχέδιο 
για τις συνδεδεμένες με 
στόχο να λάβει το «πράσινο 
φως». 

Σημειώνεται εδώ ότι οι 
πληροφορίες αναφέρουν 
πως στα περιθώρια του 
συμβουλίου των υπουρ-
γών Γεωργίας στις Βρυ-
ξέλλες στις 18 Ιουλίου, θα 
πραγματοποιηθεί διμερής 
συνάντηση μεταξύ της ελ-
ληνικής αντιπροσωπείας 
και των ευρωπαϊκών αρ-
χών, ώστε να ξεκαθαρίσουν 
κάποια ζητήματα κυρίως 
όσον αφορά τις συνδε-
δεμένες για την έγκριση 
του ελληνικού στρατηγι-
κού σχεδίου. Όπως ανέ-
φερε ο υπουργός Αγροτι-
κής Ανάπτυξης, Γιώργος 
Γεωργαντάς σε δηλώσεις 
του από την Καρδίτσα την 
περασμένη εβδομάδα, θα 
υποστηρίξει στο επόμενο 
συμβούλιο των υπουργών 

Γεωργίας της ΕΕ την ανά-
γκη συνδεδεμένης ενίσχυ-
σης για μαλακό σιτάρι και 
καλαμπόκι όπου είμαστε 
ελλειμματικοί, παρά το γε-
γονός ότι είναι υδροβόρα 
καλλιέργεια κι αυτό αντί-
κειται στη φιλοσοφία της 
νέας ΚΑΠ ενώ τόνισε πως 
θα προβάλει επιχειρήματα 
σχετικά με την εξασφάλιση 
της επισιτιστικής επάρκειας 
ώστε να παρακαμφθούν οι 
αντιστάσεις της Κομισιόν.

Τα ερωτήματα που θέ-
τει η Κομισιόν

Στόχος πάντως των ελ-
ληνικών αρχών είναι μέ-
χρι το τέλος του Ιουλίου 
να έχουν εγκριθεί από 
την Ευρώπη οι βασικοί 
άξονες του ελληνικού 

στρατηγικού σχεδίου, με 
τις τελικές συζητήσεις να 
ξεκινούν ξανά από το Σε-
πτέμβριο.

Αναλυτικότερα, οι 
υπουργοί Γεωργίας θα 
κληθούν να απαντήσουν 
στις εξής ερωτήσεις στις 
18 Ιουλίου:

• Σε ποιο στάδιο προ-
ετοιμασίας της νέας 
ΚΑΠ βρίσκεστε αυτή 
τη στιγμή σε εθνικό 
επίπεδο; Θα μπορέ-
σετε να υιοθετήσε-
τε τις απαραίτητες 
εθνικές διατάξεις, 
να δημιουργήσετε τα 
πληροφοριακά συ-
στήματα, να εγκρίνε-
τε το στρατηγικό σας 

σχέδιο και να ενημε-
ρώσετε έγκαιρα τους 
αγρότες και το ευρύ-
τερο κοινό;

• Λόγω της τρέχου-
σας κατάστασης 
στην Ουκρανία, πώς 
θεωρείτε τον συνε-
χιζόμενο δομημένο 
διάλογο και ποιες 
θα βλέπατε ως προ-
κλήσεις κατά την 
προετοιμασία της 
εφαρμογής της νέας 
Πράσινης Αρχιτεκτο-
νικής; Πού βλέπετε 
τα κύρια στοιχεία για 
τη διασφάλιση της 
ισορροπημένης προ-
σέγγισης και σκο-
πιμότητας στο πλαί-
σιο της ΚΑΠ;

«Αντιγόνη» του Σοφοκλή
Αρχαίο Θέατρο Φιλίππων

Τετάρτη 20 Ιουλίου, ώρα 21.30

Πρωταγωνιστούν
Έλλη Τρίγγου (Αντιγόνη), Βασίλης Μπισμπίκης (Κρέων), Ιεροκλής Μι-
χαηλίδης (Κορυφαίος του Χορού), Γιώργος Παπαγεωργίου (Άγγελος), 
Δανάη Μιχαλάκη (Ισμήνη), Χρήστος Σαπουντζής (Τειρεσίας), Κώστας 
Κορωναίος (Φύλακας), Στρατής Χατζησταματίου (Αίμων), Μαρίνα Αρ-
γυρίδου (Ευριδίκη)
Γιάννης Μαστρογιάννης (Χορός), Περικλής Σιούντας (Χορός), Edgen 
Lame (Χορός)

Παραγωγή: Πολιτιστικός Οργανισμός «Λυκόφως», ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. Κέρκυρας
Οργάνωση παραγωγής και περιοδείας: 5η Εποχή Τέχνης
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  Πληροφορίες
Το γραφείο και οι συνεργάτες της Bee Project, δραστηριοποιούνται στον χώρο του real estate στην πόλη και στον νομό Καβάλας. Αποτελεί νέο μέλος της μεγάλης αλυσίδας της 
Bee Real Estate κι έχει στόχο να δημιουργήσει ένα ποιοτικό χαρτοφυλάκιο επιλεγμένων ακινήτων προς διάθεση.

Σήμερα το δίκτυο μας, ξεπερνά τα στενά όρια των μεσιτικών γραφείων προσφέροντας ένα σύνολο υπηρεσιών, καλύπτοντας όλες τις πιθανές ανάγκες των πελατών του σε ότι 
αφορά στην διαχείριση της ακίνητης περιουσίας τους. Η Bee Project ,στοχεύει να κατακτήσει σύντομα μία περίοπτη θέση στην αγορά παρέχοντας υπηρεσίες υψηλού επιπέδου στο 
πελατολόγιό της. Ο σεβασμός προς τους συνεργάτες και προς τους πελάτες μας, είναι μία αξία που μας διέπει.

Το όραμα της Bee Project , είναι να γίνει το αποτελεσματικότερο γραφείο, επενδύοντας σε ένα δίκαιο WIN/WIN , σύστημα κτηματομεσιτικών υπηρεσιών .

Η επαγγελματική επάρκεια των συνεργατών σε συνδυασμό με την συνέπεια και το ήθος , αποτελούν τα εχέγγυα που διαχωρίζουν το γραφείο μας από τον ανταγωνισμό.

bee-realestate.gr

Χαρακτηριστικά
176 τ.μ.
3 Υπνοδωμάτια
2 Μπάνια
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 3
Επίπεδα: 2
WC: 2
Θέρμανση : Κλιματισμός
Έτος Κατασκευής : 2021

Μεζονέτα
Βύρωνας (Καβάλα)
250.000 € 1.420 €/τ.μ. Κωδικός: 351001-46

Χαρακτηριστικά
87 τ.μ.
2 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
Θέρμανση :
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
135.000€ 1.552/τ.μ. Κωδικός: 351002-29

Χαρακτηριστικά
126 τ.μ.
3 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
WC: 1
Θέρμανση : Άλλο
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
188.000€ 1.492/τ.μ. Κωδικός: 351001-5

Χαρακτηριστικά
85 τ.μ.
1 Μπάνιο

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 5
WC: 1
Θέρμανση : ΑΝΤΛΙΑ ΘΕΡ-
ΜΟΤΗΤΑΣ
Έτος Κατασκευής : 1978
Έτος Ανακαίνισης : 2021

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
180.000 € 2.118 €/τ.μ. Κωδικός: 351001-24

Διαμέρισμα, Δεξαμενή (Καβά-
λα), 270.000€ 2.523€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 107 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking. 
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 4, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο, Έτος Κατα-
σκευής : 2002

Κωδικός: 351001-28
___________________

Μονοκατοικία, Νέα Πέρα-
μος (Ελευθερές), 180.000€ 
1.314€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 137 τ.μ., 4 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, Επίπεδα: 3, WC: 3, 
Θέρμανση: Κεντρική Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2017.

Κωδικός: 351001-32
 ___________________

Μεζονέτα, Καβάλα (Ν. Καβάλας)

250.000€ 1.773€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 141 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 5, Επίπεδα: 2, WC: 1, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2021.

Κωδικός: 351001-11
___________________

Διαμέρισμα, Αγ. Ιωάννης (Καβά-
λα), 70.000€ 660€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 106 τ.μ., 2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0.5, Θέρμανση: Κλιματι-
σμός, Έτος Ανακαίνισης: 2000.

Κωδικός: 351001-2038
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 1150.000€ 
1.643€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 70 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο, Έτος Κατα-

σκευής: 2009.
Κωδικός: 351001-49

___________________

Διαμέρισμα, Καλαμίτσα (Καβά-
λα), 340.000€ 2.125€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 160 τ.μ., 4 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 4, Επίπεδα: 2, WC: 2, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2022.

Κωδικός: 351001-14
___________________

Διαμέρισμα, Αμυγδαλεώ-
νας (Φίλιπποι), 110.000€ 
1.183€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 93 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 2,  WC: 1, Θέρμανση: 
Κλιματισμός, Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351001-10
___________________

Γκαρσονιέρα, Αμυγδαλεώνας 
(Φίλιπποι), 33.000€ 971€/τ.μ..
Χαρακτηριστικά: 34τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, WC: 1,  Θέρμανση: 
Κλιματισμός,  Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351001-9
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 110.000€ 
2.037€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 54 τ.μ.,  1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: Όρο-
φος: 3, WC: 1,
Θέρμανση: Αυτόνομη Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2019.

Κωδικός: 351001-34
___________________

Διαμέρισμα, Ποταμούδια (Κα-
βάλα) 47.000€ 922€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 51 τ.μ.,1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 

Όροφος: 0, Θέρμανση: Αυτόνομη 
Πετρέλαιο,  Έτος Κατασκευής: 
2007, Έτος Ανακαίνισης: 2021.
Κωδικός: 351001-60

___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 145.000€ 
2.132€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 68 τ.μ.,  2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο,  Έτος Κα-
τασκευής : 2019.

Κωδικός:  351001-35
 ____________________

Διαμέρισμα, Πύργος (Ελευθε-
ρές), 2.000.000€ 31.746€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 63 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, WC: 1, Θέρμανση: 
Κλιματισμός, Έτος Κατασκευής: 
2019

Κωδικός: 351001-38

2511 104 227
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Θάσος
Πλήρωσε 1.739 ευρώ για να κλείσει διακοπές σε 
τουριστικό κατάλυμα που… δεν υπάρχει!

Σε εξέλιξη βρίσκονται 
οι έρευνες των αστυνο-
μικών Αρχών για την 
ταυτοποίηση δράστη 
που διέπραξε απάτη σε 
βάρος αλλοδαπού

Σε εξέλιξη βρίσκονται οι 
έρευνες των αστυνομι-
κών Αρχών για την ταυ-
τοποίηση άγνωστου μέχρι 
στιγμής δράστη, ο οποίος 
την 16-7-2022, εξαπάτη-
σε αλλοδαπό στη Θάσο. 
Συγκεκριμένα, ο παθών 

προέβη στην καταβο-
λή του χρηματικού πο-
σού των 1.739,60 ευρώ 
σε λογαριασμό που του 
υπέδειξε ο δράστης για 
τη διαμονή του σε κατά-
λυμα που είχε εντοπίσει 
σε ιστοσελίδα του διαδι-
κτύου, πλην όμως διαπί-
στωσε ότι το ανωτέρω 
τουριστικό κατάλυμα δεν 
υφίσταται στην περιοχή. 
Ενεργείται προανάκριση 
από το Αστυνομικό Τμήμα 
Θάσου.

Καβάλα
Πουλούσε βεντάλιες και μαγνητάκια χωρίς άδεια και 
συνελήφθη
Η πλανόδια πωλή-
τρια συνελήφθη σε 
οικισμό της Καβάλας 
από αστυνομικούς του 
Αστυνομικού Τμήμα-
τος Παγγαίου

Συνελήφθη το πρωί της 
Παρασκευής 8 Ιουλίου 
2022, σε οικισμό της 

Καβάλας, από αστυνομι-
κούς του Αστυνομικού 
Τμήματος Παγγαίου 
μια ημεδαπή, διότι εντο-
πίσθηκε να ασκεί πλα-
νόδιο υπαίθριο εμπόριο, 
διαθέτοντας προς πώ-
ληση συνολικά 21 είδη 
παρεμπορίου (φακούς, 
βεντάλιες, μαγνητάκια), 
στερούμενη της απαι-

τούμενης άδειας.

Κατασχέθηκαν τα πα-
ραπάνω είδη παρεμπο-
ρίου, ενώ επιβλήθηκε 
στην πλανόδια έμπορο 
το προβλεπόμενο διοικη-
τικό πρόστιμο.

Μπλόκο σε 2 διακινητές και 14 μη νόμιμους μετανάστες σε 
Καβάλα και Έβρο

Οι συλλήψεις έγιναν 
στην Εγνατία Οδό Κα-
βάλας – Θεσσαλονί-
κης και στην Εθνική 
Οδό Ορμενίου – Αρδα-
νίου στον Έβρο

Συνελήφθησαν το πρωί 
του Σαββάτου (16-7-
2022), σε περιοχές της 
Καβάλας και του Έβρου, 
από αστυνομικούς των 
Διευθύνσεων Αστυνομί-
ας Καβάλας και Ορεστι-
άδας, 2 διακινητές, ένας 
ημεδαπός και ένας αλ-
λοδαπός, οι οποίοι προ-

ωθούσαν στο εσωτερικό 
της χώρας, σε δύο δια-
φορετικές περιπτώσεις, 
μη νόμιμους μετανάστες.

Αναλυτικότερα, στην 
πρώτη περίπτωση, 
στην Εγνατία Οδό Κα-
βάλας – Θεσσαλονίκης, 
αστυνομικοί του Τμή-
ματος Διαχείρισης Με-
τανάστευσης Καβάλας 
συνέλαβαν τον ημεδα-
πό διακινητή, διότι τον 
εντόπισαν να οδηγεί ΙΧΕ 
αυτοκίνητο και να μετα-
φέρει παράνομα στην 

ενδοχώρα 8 μη νόμιμους 
μετανάστες.

Σημειώνεται ότι ο 
οδηγός – διακινητής 
προηγουμένως δεν 
συμμορφώθηκε σε σήμα 
στάσης των αστυνομικών 
και συνέχισε την πορεία 
του αναπτύσσοντας 
ταχύτητα και 
π ρ α γ μ α τ ο π ο ι ώ ν τ α ς 
επικίνδυνους ελιγμούς, 
ενώ στη συνέχεια 
ακινητοποίησε το όχημα 
και συνελήφθη.

Επιπλέον όπως 
διαπιστώθηκε ο οδηγός 
– διακινητής στερείται 
άδειας ικανότητας 
οδήγησης.

Στη δεύτερη 
περίπτωση, στην 
Εθνική Οδό Ορμενίου – 
Αρδανίου, αστυνομικοί 
του Τμήματος 
Συνοριακής Φύλαξης 
Διδυμοτείχου συνέλαβαν 
τον αλλοδαπό διακινητή, 

διότι τον εντόπισαν να 
οδηγεί ΙΧΦ αυτοκίνητο 
και να μεταφέρει 
παράνομα στην 
ενδοχώρα 6 μη νόμιμους 
μετανάστες, τους 
οποίους είχε αποκρύψει 
σε ειδικά διαμορφωμένη 
κρύπτη στην καρότσα 
του οχήματος.

Κατασχέθηκαν τα 
παραπάνω οχήματα, 
χρηματικό ποσό και 

κινητά τηλέφωνα.

Οι συλληφθέντες 
θα οδηγηθούν 
στους αρμόδιους 
Εισαγγελείς, ενώ την  
προανάκριση για τις 
δύο υποθέσεις ενεργούν 
το Τμήμα Διαχείρισης 
Μ ε τ α ν ά σ τ ε υ σ η ς 
Καβάλας και το Τμήμα 
Συνοριακής Φύλαξης 
Διδυμοτείχου.
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Ο Ερασιτέχνης ΑΟΚ 
καλεί όποιον θέλει να 
ασχοληθεί με την ομά-
δα, στο πρωτάθλημα 
της Γ’ Εθνικής, να κα-
ταθέσει γραπτώς το αί-
τημα του – Ποιες είναι 
οι ελάχιστε προδια-
γραφές που θα πρέπει 
υπάρχουν στο αίτημα

Στην επόμενη ημέρα της 
ποδοσφαιρικής ομάδας 
του ΑΟΚ, μετά την απο-
χώρηση Χαντιτάτζι, θέλει 
να προχωρήσει ο Ερα-

σιτέχνης ΑΟΚ. Μετά και 
τη συνάντηση που είχαν 
οι παράγοντες του ΑΟ 
Καβάλα με τον πρόεδρο 
της ΠΑΕ και στενό συ-
νεργάτη του Καναδοιρα-
νού επιχειρηματία, όπου 
δόθηκαν οι διαβεβαιώ-
σεις για την κάλυψη των 
χρεών της ομάδας από 
την περσινή παρουσία 
της στο πρωτάθλημα της 
Super League 2, o Ερα-
σιτέχνης απευθύνει πρό-
σκληση προς όποιον εν-
διαφέρεται να ασχοληθεί 

με το ποδοσφαιρικό τμή-
μα στο πρωτάθλημα της 
Γ’ Εθνικής κατηγορίας.

Στην πρόσκληση αυτή 
αναφέρονται και οι ελά-
χιστες, όπως τονίζεται 
χαρακτηριστικά, προδια-
γραφές που θα πρέπει να 
υπάρχουν στις γραπτές 
αιτήσεις που θα δεχτεί 
μέχρι και την Κυριακή 24 
Ιουλίου, οι οποίες περι-
γράφονται στο δελτίο 
τύπου που εκδόθηκε το 
βράδυ της Παρασκευής 

15/7 και το οποίο ανα-
φέρει σχετικά:

«Το διοικητικό συμβού-
λιο του ΑΟ Καβάλα ανα-
κοινώνει την πρόσκληση 
εκδήλωσης ενδιαφέρο-
ντος για την ανάληψη 
της διοίκησης της ποδο-
σφαιρικής μας ομάδας, 
με σκοπό την συμμετοχή 
της στην Γ’ Εθνική κατη-
γορία για την αγωνιστική 
περίοδο 2022-23.

Το πλαίσιο των ελαχί-

στων προδιαγραφών 
που θα πρέπει να τηρεί 
οποιαδήποτε γραπτή 
πρόταση για να γίνει δε-
κτή προς αξιολόγηση εί-
ναι:

Ανάλυση του προϋπολο-
γισμού και των τρόπων 
κάλυψης του, καθώς και 
οριοθέτηση των στόχων 
της ομάδας.

Οργανόγραμμα διοίκη-
σης.

Έμπρακτες εγγυήσεις για 
την κάλυψη των ιδίων 
κεφαλαίων, και αποδεί-
ξεις για την οικονομική 
δυνατότητα-αξιοπιστία 
του ενδιαφερόμενου 
χρηματοδότη.

Η καταληκτική ημερομη-
νία κατάθεσης της γρα-
πτής πρότασης στην ηλε-
κτρονική μας διεύθυνση 
info@aokavala.grείναι η 
24η Ιουλίου 2022».

Ο ΑΟΚ σε αναζήτηση «επενδυτή»
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Ίσως η καλύτερη Ελλη-
νίδα υπερμαραθωνο-
δρόμος, Γεωργία (Jo) 
Μαντά έγραψε ιστο-
ρία στο "The World’s 
Toughest Foot Race" 
Badwater135 που δι-
εξήχθη στην Κοιλάδα 
του Θανάτου στη Βό-
ρεια Αμερική

Τη 2η θέση στις γυναίκες 
και 6η στη γενική κατά-
ταξη με χρόνο 28:45:32 
κατέκτησε ίσως η κα-
λύτερη Ελληνίδα υπερ-
μαραθωνοδρόμος, Γε-

ωργία (Jo) Μαντά, 
αθλήτρια του Καβαλιώτη 
προπονητή, Γιάννη Τζα-
νετάκη στον δυσκο-
λότερο υπερμαραθώ-
νιο του κόσμου “The 
World’s Toughest Foot 
Race” Badwater135 που 
διεξήχθη στην Κοιλάδα 
του Θανάτου στη Βόρεια 
Αμερική.

Ο υπερμαραθώνιος 
αγώνας Badwater 
135, ξεκινά σε υψόμε-
τρο 85 μέτρα κάτω από 
αυτό της επιφάνειας της 

θάλασσας (το χαμηλότε-
ρο υψόμετρο στη Βόρεια 
Αμερική) και μετά από 
217 χλμ. στην Κοιλά-
δα του Θανάτου (Death 
Valley) στην έρημο 
Mojave με θερμοκρασίες 
που ξεπερνούν τους 50 
βαθμούς Κελσίου ολο-
κληρώνεται στο όρος 
Whitney σε υψόμετρο 
2.530 μέτρα.

Η εκκίνηση του αγώνα 
δόθηκε στις 12 Ιουλίου 
2022 σε τρία κύματα, με 
τη Γεωργία (Jo) Μαντά να 

ξεκινά στο 3ο κύμα στις 
23:00 (ώρα Καλιφόρνι-
ας). Η Ελληνίδα αθλή-
τρια έκανε εξαιρετική 
διαχείριση του αγώνα, 
κερδίζοντας σταδιακά 
έδαφος, φτάνοντας τη 
5η θέση γυναικών στο 
59ο μίλι και 2η στο 122ο 
μίλι τερματίζοντας στη 
2η θέση του βάθρου των 
γυναικών και στην 6η 
θέση της γενικής κατά-
ταξης.

Η επίδοσή της είναι η 
δεύτερη καλύτερη 
όλων των εποχών με-
ταξύ των Ελλήνων αθλη-
τών που τερμάτισαν το 
Badwater135. Οι υπό-
λοιποι είναι ο Αργύρης 
Παπαθανασόπουλος, 
ο Μιχάλης Στύλλας και 
η Γεωργία Μήτσιου.

Σημειώνεται ότι το πλή-
ρωμα υποστήριξης 
της αθλήτριας αποτε-
λούνταν από τους Dean 
Karnazes, Tyler Nash, 
Rannelle McCoy και τον 
Γιάννη Τζανετάκη.

*Πηγή: super-fm.gr 
Photo credits: Takis 

Bafitis

Θριάμβευσε η αθλήτρια του Καβαλιώτη προπονητή Γιάννη 
Τζανετάκη στον δυσκολότερο υπερμαραθώνιο του κόσμου

Υπογράφηκε η σύμβα-
ση του έργου, ύψους 
1,5 εκατομμυρίων 
ευρώ που περιλαμ-
βάνει την ενεργειακή 
αναβάθμιση του κτη-
ρίου καθώς και την 
επισκευή της οροφής

Υπογράφηκε το μεσημέρι 
της Πέμπτης 14 Ιουλίου 
2022, η σύμβαση εκτέ-

λεσης του έργου “Πα-
ρεμβάσεις Ενεργειακής 
Αναβάθμισης Κλειστού 
Κολυμβητηρίου Καβά-
λας” από τον Δήμαρ-
χο Καβάλας, Θόδωρο 
Μουριάδη, και τους εκ-
προσώπους της εταιρίας 
Τσορμπατζάκος & Πρω-
τολάτης Ο.Ε.”.

Το έργο περιλαμβάνει τις 

εξής εργασίας:

• Αποξήλωση παλαιάς 
μόνωσης, επισκευή 
και νέα θερμομόνω-
ση της οροφής

• Εγκατάσταση Αε-
ρόψυκτων Αντλι-
ών Θερμότητας για 
Θέρμανση-Ψύξη χώ-
ρων, παραγωγή Ζε-
στού Νερού Χρήσης 
και Θέρμανσης Υδά-
τινων Στοιχείων

• Εγκατάσταση Θερ-
μοκαλύμματος στα 
υδάτινα στοιχεία

• Εγκατάσταση Ηλια-
κών Πεδίων

• Εγκατάσταση Φω-
τοβολταϊκού Συστή-
ματος υπό καθεστώς 
αυτοπαραγωγού : 
Ισχύς: 40ΚWp, Εκτι-
μώμενη ετήσια πα-

ραγωγή ενέργειας: 
65.000ΚWh, Ποσο-
στιαία συμβολή στην 
κατανάλωση ενέρ-
γειας του κτηρίου, 
μετά τις επεμβάσεις: 
4,4%

• Αντικατάσταση των 
φωτιστικών με νέου 
τύπου LED

• Αναβάθμιση Κεντρι-
κού Συστήματος 
Ελέγχου

• Εγκατάσταση ρυθ-
μιστών συχνότητας 
(inverter) σε ανεμι-
στήρες Κεντρικών 
Κλιματιστικών Μο-
νάδων.

Κόστος Σύμβα-
σης:1.509.656 €

Φορείς συγχρηματοδό-
τησης: Ε.Π. Περιφέρειας 

Ανατολικής Μακεδονί-
ας-Θράκης 2014-2020 
– Ευρωπαϊκό Ταμείο Πε-
ριφερειακής Ανάπτυξης

Χρόνος ολοκλήρωσης 
του έργου: 7 μήνες από 
την υπογραφή της Σύμ-
βασης

Σε δηλώσεις του, ο Δή-
μαρχος επισήμανε ότι «με 
τις παρεμβάσεις αυτές, οι 
οποίες πραγματοποιού-
νται σε συνθήκες μεγά-
λης ενεργειακής κρίσης, 
ο Δήμος Καβάλας θα 
πετύχει σημαντικότατη 
μείωση του ενεργειακού 
κόστους λειτουργίας του 
Κλειστού Κολυμβητηρί-
ου. Μετά το πέρας των 
εργασιών, το Κολυμβη-
τήριο θα αναβαθμιστεί 
ενεργειακά και από την 

κατηγορία Ε θα πάει 
στην κατηγορία Β+.

Θέλω να ευχαριστήσω» 
σημείωσε ο κ. Μουριά-
δης «τον Περιφερειάρχη 
ΑΜΘ, Χρήστο Μέτιο, για-
τί ανταποκρίθηκε άμεσα 
στο αίτημα του Δήμου 
Καβάλας για την ενεργει-
ακή αναβάθμιση του Κο-
λυμβητηρίου» και πρό-
σθεσε ότι «οι εργασίες 
από την ανάδοχο εταιρία 
θα ξεκινήσουν στις 20 
Αυγούστου και θα εκτε-
λεστούν με τέτοιο τρόπο 
ώστε να μην επηρεάζεται 
η λειτουργία του Κολυμ-
βητηρίου, καθώς και το 
πρόγραμμα των ομάδων 
που χρησιμοποιούν τις 
συγκεκριμένες εγκατα-
στάσεις».

Επιτέλους ανακαίνιση στο κλειστό κολυμβητήριο της 
Καβάλας!



Απαλλάχθηκαν από το 
Πρωτοβάθμιο Μονομε-
λές Πειθαρχικό Όργα-
νο της Super League 
2, Απόλλων Πόντου και 
Πιερικός, σε ότι αφορά 
το πόρισμα της ΕΕΑ το 
οποίο χαρακτήριζε ως 

βαρεία παράβαση των 
δυο ΠΑΕ του άρθρου 
69 παρ. 8, 12 και 13 
ν.2725/1999.
Το πόρισμα της Επιτρο-
πής Επαγγελματικού 
Αθλητισμού διαβιβάστη-
κε στο Πρωτοβάθμιο Μο-

νομελές Πειθαρχικό Όρ-
γανο της Super League 
2 το οποίο απέρριψε τις 
καταγγελίες χωρίς να 
έχει κάνει – τουλάχιστον 
μέχρι σήμερα – γνωστό 
το σκεπτικό της απόφα-
σης.
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Super League 2
Απαλλάχθηκαν των κατηγοριών Απόλλων Πόντου και Πιερικός

Παρελθόν αποτελεί από 
την άκρη του πάγκου 
της Βέροιας ο Παύλος 
Δερμιτζάκης, καθώς ο 
σύλλογος της Ημαθίας 
εξέδωσε εχθές σχετική 
ανακοίνωση.

Ο Καβαλιώτης τεχνικός 
βρίσκεται στον πάγκο 
της «Βασίλισσας του 
Βορρά» από το καλοκαί-
ρι του 2020, φτάνοντας 
μάλιστα μια ανάσα από 
την άνοδο στη Super 
League, χάνοντας στα 
μπαράζ από Λεβαδειακό 
και ΠΑΣ Λαμία.

Κατά το διάστημα της 

παρουσίας του στην 
άκρη του πάγκου, η Βέ-
ροια σε 55 αναμετρήσεις 
είχε 34 νίκες, 12 ισοπα-
λίες και 9 ήττες.

Η ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ ΤΗΣ 
ΠΑΕ ΒΕΡΟΙΑ ΝΠΣ

«Coach, σε ευχαριστού-
με για όλα! Κάναμε ένα 
υπέροχο ταξίδι μαζί. Σου 
ευχόμαστε από καρδιάς 
μόνο τα καλύτερα για 
την καριέρα σου και φυ-
σικά για την οικογένειά 
σου», αναφέρει η ανα-
κοίνωση.»

Ποδόσφαιρο
Τέλος από την Βέροια ο Δερμιτζάκης

Την απόφαση να πά-
ρει παράταση έως και 
τις 31 Ιουλίου 2023 η 

προθεσμία επιβολής της 
κύρωσης της αυτοδί-
καιης διαγραφής αθλη-

τικού σωματείου από 
το Μητρώο μελών της 
αντίστοιχης αθλητικής 

ένωσης ή ομοσπονδίας 
που ανήκει, εφόσον έως 
τότε δεν λάβει την Ειδι-
κή Αθλητική Αναγνώρι-
ση και δεν εγγραφεί στο 
Ηλεκτρονικό Μητρώο 
Αθλητικών Σωματεί-
ων του Υφυπουργείου 
Αθλητισμού.

Η σχετική διάταξη 
ψηφίστηκε σε Τρο-
πολογία/ Προσθήκη, 
η οποία κατατέθηκε 
στο σχέδιο νόμου του 
υπουργείου Παιδεί-
ας και Θρησκευμάτων 
που συζητήθηκε στη 
Βουλή και ρυθμίζει τα 
εξής:

1. Αναστέλλεται για 
ένα χρόνο (έως τις 
31/7/2023) η αυ-
τοδίκαιη διαγραφή, 
από τα Μητρώα 

μελών των αθλη-
τικών ενώσεων και 
των ομοσπονδιών, 
όσων ερασιτεχνικών 
σωματείων δεν θα 
έχουν λάβει την Ει-
δική Αθλητική Ανα-
γνώριση και δεν θα 
έχουν εγγραφεί στο 
Ηλεκτρονικό Μη-
τρώο Αθλητικών Σω-
ματείων έως και τις 
31/7/2022. Ωστόσο, 
πλέον δεν θα έχουν 
τη δυνατότητα να 
συμμετάσχουν στις 
αγωνιστικές υπο-
χρεώσεις της αντί-
στοιχης αθλητικής 
ένωσης ή Ομοσπον-
δίας, έως ότου απο-
κτήσουν την Ειδική 
Αθλητική Αναγνώ-
ριση και εγγραφούν 
στο Ηλεκτρονικό 
Μητρώο Αθλητικών 

Σωματείων.

2. Κυρώνονται οι τρο-
ποποιήσεις του Κα-
ταστατικού της Ελ-
ληνικής Ολυμπιακής 
Επιτροπής, όπως 
εγκρίθηκαν από την 
Ολομέλειά της.

3. Συνεχίζεται και για 
το 2022 η διευρυ-
μένη αναγνώριση 
σπουδαίων αγωνι-
στικών διακρίσεων 
για την εισαγωγή 
στην τριτοβάθμια εκ-
παίδευση, εφόσον οι 
σχετικές διεθνείς δι-
οργανώσεις δεν δι-
εξήχθησαν το 2021 
λόγω πανδημίας.

Αθλητισμός 
Αναστολή διαγραφής σωματείων που δεν έχουν εγγραφεί στο 
Μητρώο για ένα έτος


